
Gostynin, 16 sierpnia 2019r. 

Pan/i 

………………………………… 

Zapraszam na XI Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 29 sierpnia 2019r. o 
godz. 09.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 

Gminy Gostynin. 

4 Podjęcie uchwały w sprawie: zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników. 

5 Podjęcie uchwały w sprawie: wykupu nieruchomości stanowiącej działkę nr 89/9 o pow. 

0,2500 ha położoną na terenie wsi Zaborów Stary gm. Gostynin z przeznaczeniem na 

potrzeby sołectwa Zaborów Stary - Stanisławów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania umowy 

dzierżawy ze Stowarzyszeniem Miłośników Zalewu Piechota gruntów  stanowiących działki 

nr 366/3 i 308/3 o pow. łącznej  5,52 ha we wsi Strzałki gm. Gostynin.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii drogi gminnej w 

miejscowości Rogożewek na terenie Gminy Gostynin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 250/XXXII/2013 Rady Gminy Gostynin z 

dnia 29 maja 2013r w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych 

dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na 

realizacje zadania dotyczącego przebudowy drogi powiatowej nr 1410W Solec-Zaborów 

Nowy w m. Rybne i Baby Dolne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmieniającej uchwałę Nr 22/III/2018 Rady Gminy Gostynin z 

dnia 17 grudnia 2018r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 74/7 i 106/16  położonych we wsi 

Miałkówek, gmina Gostynin. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: zniesienia formy ochrony drzewa, uznanego za pomnik 

przyrody. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia gruntów stanowiących działki o nr  ewid: 27/5 o pow. 

0,0006 ha, 27/6 o pow. 0,0350 ha, 28/2 o pow. 0,0141 ha, 33/1 o pow. 0,0158 ha, 111/1 o 



pow. 0,0322 ha, 114/3 o pow. 0,0164 ha, 164/1 o pow. 0,0121 ha, 164/2 o pow.0,0021 ha 

położonych na terenie wsi Choinek gm. Gostynin z przeznaczeniem pod drogę gminną. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: rozwiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod 

firmą Zakład Komunalny w Solcu Sp. Z o.o. z siedzibą w Solcu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących 

część działki nr 25/2 o pow. 15m2  we i Skrzany gm. Gostynin. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących 

część działki nr 25/2 o pow. 24m2  we i Skrzany gm. Gostynin. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących 

część działki nr 25/2 o pow. 15m2  we i Skrzany gm. Gostynin. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących 

część działki nr 25/2 o pow. 15m2  we i Skrzany gm. Gostynin. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących 

część działki nr 25/2 o pow. 4m2  we i Skrzany gm. Gostynin. 

21. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

23. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji. 

24. Sprawy różne i wolne wnioski. 

25. Zakończenie obrad Sesji.      

    Przewodniczący Rady Gminy  

        Piotr Paweł Piotrowski  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                   Protokół  
                                        z obrad XI Sesji Rady Gminy Gostynin 
                                                  z dnia 29 sierpnia  2019 r. 
 
 
Stan Rady Gminy     -  15 radnych 
Obecnych                 -  15 radnych 
Lista obecności radnych w załączeniu. 
Zaproszeni goście wg listy obecności. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

5. Prawnik – Konrad Wypych 

6. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

7. Dyrektora GCKiTW – Cezary Szymczak 

 
Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Otwarcie sesji o godz. 09.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski powitał 
Wójta Gminy, Wice Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Prezesa Zakładu Komunalnego, 
Dyrektora GCKiTW, pracowników Urzędu, Państwa Radnych, sołtysów i wszystkich mieszkańców.          
 
    
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, wysoka Rado chciałem wnieść zmiany do 
porządku obrad, do zaproponowanego porządku obrad chciałbym wprowadzić następująca 
zmianę, a mianowicie zdjąć punk 20 dotyczący przyjęcia projektu uchwały w sprawie przekazania 
w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących cześć działki nr 25/2 w miejscowości Skrzany 
gm. Gostynin z uwagi na to, że umowa jeszcze . 

- głosowanie: 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za zdjęciem punktu 20? 
Przeprowadził głosownie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 
Radni porządek po zmianach przyjęli głosami: 14 za. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za nowo uchwalonym porządkiem? 
Radni porządek po zmianach przyjęli głosami: 14 za.  
 
   Do punktu 2-go 
Interpelacja i zapytania radnych. 
 
Radna Ewa Michalska zgłosiła 3 interpelacje: 

1. Pierwsza sprawa, chciałam żeby Pan Wójt udzielił odpowiedzi mieszkańcom wsi Baby 

Dolne odnośnie rozmów jakie Pan Wójt poczynił z właścicielami działek pod poszerzenie 

drogi. 

2. Druga sprawa to chciałabym zgłosić naprawę drogi we wsi Wrząca. 

3. Trzecia sprawa to naprawa ławki na przystanku w miejscowości Solec. 

 

Radny Marek Solarski zgłosił 1 interpelacje: 
1. Panie Wójcie tam na końcu Bielaw nie został dokończony kawałek wodociągu, plany są, a 

w trzech gospodarstwach nie ma wody i korzystają od sąsiadów. 

 



Dotarł Pan Radny Marek Balcerzak. 

 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz zgłosiła 1 interpelacje: 
1. Panie Wójcie chciałam zapytać odnośnie drogi Podgórze, wiem że jest już po przetargu i 

kiedy będzie wyznaczony plan pracy. 

 

Radna Mariola Liberadzka-Dan zgłosiła 2 interpelacje: 
1. Panie Wójcie ja poprosiłabym o posprzątanie śmieci przy krzyżu w Emilianowie jadąc od 

drogi powiatowej przejeżdżając przez tory w lewo i tam po prawej stronie jest krzyż, 

merytorycznie ktoś zaśmieca ten teren i mieszkańcy posprzątali to, te śmieci są w workach 

i prosiłabym, aby ktoś je zabrał. 

2. Druga sprawa dotyczy tej drogi tylko dalej za Panią Sołtys, chodzi o pobocza, po prostu 

zarosły i prośba Pani Sołtys jeśli będzie taka możliwość to wykosić pobocza jadąc w stronę 

Rogożewka. 

 

Radny Krzysztof Penkala zgłosił interpelacje: 
1. Panie Wójcie chciałem zapytać odnośnie kruszywa na bieżące remonty dróg, u mnie w 

miejscowości Jastrzębia został fundusz sołecki wykorzystany  na remonty dróg, ale 

pozostał jeszcze odcinek drogi gminnej do posesji, w okresie jesienno-wiosennym ten teren 

jest zaniżony, droga wcześniej była utwardzona, ale trzeba byłoby te zadolenia uzupełnić. 

Czy jest taka możliwość poza funduszem sołeckim? 

Radny Kamil Balcerzak zgłosił 1  interpelacje: 
1. Ja również mam zapytania odnoście bieżącego utrzymania dróg, na ostatniej sesji 

stawiałem zapytania odnośnie wycinania zakrzewień i traw wzdłuż dróg gminnych i 

rzeczywiście przyniosło to efekt, ale wycieliśmy tylko wzdłuż dróg które są asfaltowe, co z 

drogami które nie są asfaltowe, które nie są utwardzone i wzdłuż nich rosną trawy i 

zakrzewienia? Mam świadomość, iż wcześniej Pani Skarbnik omawiała, że bieżące 

utrzymanie dróg to jest studnia bez dna, nie mniej jednak nie możemy pozwolić na to iż nie 

mamy dróg asfaltowych zbyt wiele to nie możemy pozwolić sobie na to, aby wzdłuż nich 

rosły krzaki, prosiłbym o to aby wzdłuż dróg które nie są asfaltowe zakrzewienia i trawy 

powycinać. 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 4 interpelacje: 
1. Panie Wójcie proszę o informacje od panstwa w sprawie gospodarki odpadami 

komunalnymi, co będzie dalej, proszę poinformować mieszkańców, ponieważ mieszkańcy 

niecierpliwią się, że ceny stawki są tak wysokie czy będą ciągiem będą po 25zł dalej. Czy 

Gmina robi coś w tym zakresie? Bo tak jest powiedziane niedokładnie, bardzo proszę o 

informacje. 

2. Druga interpelacja to proszę Urząd Gminy w imieniu mieszkańców wsi Skoki-Kiełpieniec w 

sprawie mostu przepustu, która należy do Starostwa i prośba abyście wytyczyli stosowne 

pismo do Starostwa Powiatowego w Gostyninie z Urzędu Gminy. 

3. Trzecia sprawa, którą zgłaszałam już wcześniej, chodzi o wyrównanie i podgruzowanie 

drogi w miejscowości Kiełpieniec, prosił to pan Sołtys, wielokrotnie składał pismo do 

państwa, proszę bardzo Pana Prezesa zakładu Komunalnego, aby przychylił się do tej 

sprawy,  jeśli jest sucho to jest dobrze, natomiast gdy jest mokro robi się nieprzejezdna 

droga. 

4. Czwarta sprawa, która była już monitowana  w styczniu 2018r odnośnie drogi  nr 64 w 

sprawie wznowienia granic, ta droga ma 7m. a obecnie ma 2,5m jest tak bardzo podorana,  

chodzi o odwodnienie tej drogi, ponieważ nie ma przejezdności ani w zimie, ani gdy są pory 

deszczowe, pogotowie, oraz śmieciarki mają problem z dojechaniem. Można  przejeżdżać 

gdy jest sucho, lub gdy zamarznie, proszę o ten kawałek drogi ponieważ nigdy tam nie 



będzie asfaltu bo to jest zbyt drogi koszt i proszę o ponowienie tej sprawy, która w 2018r 

była zgłaszana. 

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje: 
1. Panie Wójcie chciałem zapytać czy dalej będą robione tabliczki w miejscowościach, 

ponieważ są braki na moim terenie i jest duża potrzeba. 

 

Radna Renata Kędzierska zgłosiła 3 interpelacje: 
1. Panie Wójcie ja chciałabym zgłosić konieczność naprawy drogi powiatowej w miejscowości 

Krzywie, jest to moja 4 interpelacja w tej sprawie, za każdym razem ubytki są uzupełniane 

po uzupełnieniu na nowa powstają kolejne dziury, w tym momencie nawierzchnia drogi jest 

w bardzo złym stanie i obawiam się o bezpieczeństwo dzieci, które rowerami jeżdżą do 

szkoły. 

2. Druga prośba jest w imieniu mieszkańców wsi Nagodów i Rumunki, zwrócili się z prośbą do 

Pani Sołtys i do mnie o zamontowanie na skrzyżowaniach lustra drogowe. W miejscowości 

Nagodów przy posesji nr 21, w miejscowości Rumunki przy posesji nr 1. Kierowcy jadący 

mają bardzo ograniczoną widoczność ze względu na ogrodzenie jakie się tam znajdują i 

ostatnio miało takie zdarzenie, że Pani która jechała rowerem omal że nie wjechała w 

autobus szkolny, co stwarza poważne zagrożenie.   

3.  Trzecie pytanie związane z konkursem, które ogłosiło GCKiTW w Białym, uczniowie oddali 

prace w czerwcu i do dzisiejszego dnia nie ma roztrzygnięcia tego konkursu, bo zazwyczaj 

ten konkurs kończył się tak gdzie najlepsi uczniowie brali udział w  plenerze malarskim, to 

było dla nich ogromne wyróżnienie i chciałabym uzyskać informacje na ten temat. 

 

Radny Piotr Lemański zgłosił 3 interpelacje: 
1. Panie Wójcie ja chciałem zapytać na jakim etapie jest zrobione odwodnienie- przepust 

wodny w Gorzewie, wcześniej z Panem Jarkiem byliśmy, wstępnie oglądał, wcześniej było 

zrobione ręcznie przez pracowników interwencyjnych, ale tam jest potrzeba zrobienia 

czegoś aby umocnić, aby woda się nie rozlewała  ponieważ dochodzi do zalewania wody 

na łąki jednego z mieszkańców, a raczej przy takich aurach pogodowych to droga z górki 

od strony skrzyżowania umieszczana jest w bardzo dużej ilości piasku co stwarza 

zagrożenie dla kierujących i pieszych. 

2. Druga sprawa, którą już wcześniej zgłaszałem, zbliża się rok szkolny i prośba o 

zamontowanie lampy na słupie na przystanku docelowym w Gorzewie na skrzyżowaniu do 

Marianowa, była taka wizja że jest możliwa do realizacji, zaraz zacznie się okres jesienno-

zimowy i tam jest ciemno, są też sygnały od kierowców że ma ciężko zawracać gdy jest 

ciemno. 

3. Trzecia sprawa to kiedy będzie zrealizowana inwestycja asfaltowa w tym odcinku drogi. 

 

Radny Mirosław Nowacki zgłosił interpelacje: 
1. Mam pytanie, czy zostały jakieś działania podjęte odnośnie zamiany z  lasami 

państwowymi odnośnie dróg chodzi mi o miejscowość Helenów, ponieważ z mapy wynika, 

że tej drogi nie ma i czy coś będzie w tym kierunku robione. 

Przewodniczący Piotr Paweł Piotrowski zgłosił 1 interpelacje: 
1. Ja chciałbym zgłosić interpelacje z mojego terenu w sprawie wycięcia poboczy w drogach 

gminnych i drogach powiatowych ponieważ bardzo dużo jest zakrzaczeń, prośba aby 

gmina złożyła stosowne pismo do Powiatu. 

 

 

 



Radny Roman Murawski zgłosił 1 interpelacje: 
1. Panie Wójcie chciałbym zgłosić poprawę drogę w Budach Lucieńskich do domu Seniora, 

często tam przejeżdża karetka pogotowia, a droga jest nieprzejezdna. 

2. Druga sprawa to wycięcie gałęzi na poboczach.                                                                                     

                                                                         
 
  Do punktu 3-go. 
Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 
Gostynin. 
 
Wójt Gminy Edmund Zieliński 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado!!! Zaproszeni Goście!!! 

Niniejszym przedstawiam sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny tj.  

od 28 czerwca 2019r do 28 sierpnia 2019r 

 

W okresie sprawozdawczym: 

W tym czasie odbyłem dziesięć  spotkań  poza Urzędem Gminy. 

-  w dniu 12 lipca br. wziąłem udział  w podpisaniu umowy z Urzędem Marszałkowskim o 

udzielenie pomocy finansowej ze środków własnych budżetu Województwa Mazowieckiego  w 

ramach” Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2019”. 

- w dniu 16 lipca br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Regionu Płockiego, 

-18 lipca br. wziąłem udział w  podpisaniu porozumienia  z WFOŚ i GW  w Warszawie w ramach 

programu „ Czyste Powietrze”. W ramach tego porozumienia powstał punkt konsultacyjny dla 

mieszkańców naszej gminy ubiegających się o dofinansowanie Czyste Powietrze. Punkt 

informacyjny jest punktem doradczym, aby ta pomoc była bliżej i mieszkańcy nie musieli jeździć do 

Płocka, tylko stworzyliśmy taki punkt konsultacyjny i on już działa w naszym Urzędzie. 

- w dniu 19 lipca br. wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Regionu Płockiego, 

- w dniu 26 lipca br. wziąłem udział w uroczystości obchodów Święta  Policji, 

- w dniu 05 sierpnia br. uczestniczyłem w odbiorze Przebudowy – modernizacji drogi Solec – 

Zaborów Nowy w m. Rybne i Baby Dolne,  

- w dniu 06 sierpnia  br. zorganizowałem spotkanie z mieszkańcami budynku mieszkalnego 

gminnego w Rębowie dot. uporządkowania terenu przed posesją. 

- w dniu 09 sierpnia br. wziąłem udział w spotkaniu z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad w Warszawie,  

- w dniu  10 sierpnia br. uczestniczyłem w Pikniku Rodzinnym w Belnie. 



- w dniu 15 sierpnia br. uczestniczyłem w uroczystości upamiętniającej Święto Wojska Polskiego 

oraz 99 Rocznicy Bitwy Warszawskiej, 

- w dniu 16 sierpnia br.  zorganizowałem spotkanie z mieszkańcami  budynku mieszkalnego 

gminnego  w Rębowie celem kontroli czystości przed posesją. 

- w dniu 17 sierpnia br. uczestniczyłem w Pikniku Rodzinnym w Szczawinie Kościelnym. 

- w dniu 17 lipca br. zorganizowałem spotkanie  z wykonawcą SUW w Lucieniu firmą ZOBII BUD 

z Sierpca. 

- w dniu 14 sierpnia br.  zorganizowałem spotkanie z wykonawcą SUW w Lucieniu firmą ZOBII 

BUD z Sierpca. 

Wydałem 47 zarządzeń  Wójta: 

Lp. Nr 
zarządzenia 

Data 
wydania 

 

Treść zarządzenia 

1 54 28.06.2019r w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 
Zarządzeniu Nr 56/2019 Wójta Gminy Gostynin z dnia 
27.06.2019r. w sprawie odwołania Zastępcy Wójta Gminy 
Gostynin. 

2 54a 28.06.2019r w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na  
2019 rok. 
                 

3 55 01.07.2019r w sprawie: powołania Zastępcy Wójta Gminy Gostynin Pana 
Pawła Jana Goliszka. 
 

4 56 27.06.2019r w sprawie: odwołania Zastępcy Wójta Gminy Gostynin 
Andrzeja Karola Szyszkę. 

5 57 01.07.2019r. w sprawie: udzielenia upoważnień dla pracowników GOPS-
u. 

6 58 03.07.2019r w sprawie: powołania komisji konkursowej do 
przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 
dyrektora Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w 
Białotarsku dla której organem prowadzącym jest Gmina 
Gostynin. 

7 59 03.07.2019r w sprawie: powołania komisji konkursowej do 
przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 
dyrektora Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej w 
Sokołowie dla której organem prowadzącym jest Gmina 
Gostynin. 

8 60 03.07.2019r. w sprawie: powołania komisji konkursowej do 
przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 
dyrektora Szkoły Podstawowej im. Powstańców 
Styczniowych w Zwoleniu dla której organem prowadzącym 
jest Gmina Gostynin. 

9 61 05.07.2019r w sprawie: powołania komisji rekrutacyjnej w celu 
przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze: 
Podinspektor w Referacie Geodezji, Gospodarki Gruntami i 
Rolnictwa. 



10 62 05.07.2019r w sprawie: powołania komisji przetargowej do 
przeprowadzenia postępowania  pn.”Przewóz uczniów na 
zajęcia lekcyjne do szkół położonych na terenie Gminy 
Gostynin poprzez zakup biletów miesięcznych”. 
 

11 63 10.07.2019r w sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie 
realizacji zadań publicznych w zakresie podtrzymywania i 
upowszechniania tradycji narodowej, pielęgnowania 
polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, 
obywatelskiej i kulturowej w 2019r. . 

12 64 10.07.2019r w sprawie: zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora 
Szkoły Podstawowej im. Marii Kownackiej w Sokołowie.  

13 65 10.07.2019r w sprawie: unieważnienia konkursu w celu wyłonienia 
kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Powstańców Styczniowych w Zwoleniu. 

14 66 10.07.2019r w sprawie: unieważnienia konkursu w celu wyłonienia 
kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Orła Białego w Białotarsku. 

15 67 10.07.2019r w sprawie : odwołania Pani Marzeny Bulińskiej z pełnienia 
obowiązków Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Tradycji 
Wsi Gminy Gostynin. 

16 68 11.07.2019r w sprawie: powołania Dyrektora Gminnego Centrum Kultury 
i Tradycji Wsi Gminy Gostynin. 

17 69 11.07.2019r w sprawie: powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły 
Podstawowej im. Marii Kownackiej w Sokołowie. 

18 70 11.07.2019r. w sprawie: powołania komisji odbiorowej dla zadania „ 
Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin”. 

19 71 12.07.2019r w sprawie: ogłoszenia konkursu w celu wyłonienia 
kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Orła Białego w Białotarsku, dyrektora Szkoły Podstawowej 
im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu. 

20 72 19.07.2019r. w sprawie: zmiany Regulaminu Organizacyjnego Urzędu 
Gminy Gostynin. 

21 72a 19.07.2019r. w sprawie: wydania upoważnień  do realizacji  programu „ 
Dobry start”. 

22 73 22.07.2019r. w sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko 
urzędnicze w Urzędzie Gminy Gostynin – referent w 
Referacie Spraw Obywatelskich. 

23 74 24.07.2019r. w sprawie: zmiany składu Komisji Konkursowej powołanej 
Zarządzeniem nr 61/2019 Wójta Gminy Gostynin z dnia 5 
lipca 2019r. 

24 75 25.07.2019r. w sprawie: powołania komisji konkursowej ds. opiniowania 
ofert na wsparcie zadania publicznego w zakresie 
podtrzymywania i upowszechniania tradycji narodowej, 
pielęgnowania polskości oraz rozwoju świadomości 
narodowej, obywatelskiej i kulturowej w 2019 r. 

25 76 25.07.2019r. w sprawie: zmiany zarządzenia Wójta Gminy Gostynin nr 
63/2019 z dnia 10 lipca 2019r. w sprawie ogłoszenia 
otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań 
publicznych w zakresie podtrzymywania i upowszechniania 
tradycji narodowej, pielęgnowania polskości oraz rozwoju 
świadomości narodowej, obywatelskiej i kulturowej w 2019 
roku. 



26 77 25.07.2019r. w sprawie: powołania komisji konkursowej do 
przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 
dyrektora Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w 
Białotarsku dla której organem prowadzącym jest Gmina 
Gostynin. 

27 78 25.07.2019r w sprawie: powołania komisji konkursowej do 
przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko 
dyrektora Szkoły Podstawowej im. Powstańców 
Styczniowych w Zwoleniu dla której organem prowadzącym 
jest Gmina Gostynin. 

28 79 26.07.2019r. w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 
rok. 

29 80 26.07.2019r.  w sprawie: planu dofinansowania doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 
wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli w 2019 roku, 
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 
przyznawane oraz zasad dofinansowania doskonalenia 
zawodowego nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych 
przez Gminę Gostynin. 

30 81 26.07.2019r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 
wydatków Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego 
zadań z zakresu administracji rządowej, oraz innych zadań 
zleconych jednostce samorządu terytorialnego ustawami na 
2019 rok. 

31 82 01.08.2019r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 
stanowiącej działkę nr 113/19 położonej na terenie wsi 
Gorzewo gm. Gostynin. 

32 83 05.08.2019r. w sprawie: upoważnienia Zastępcy Wójta Gminy Gostynin 
do składania oświadczeń woli w imieniu Gminy Gostynin. 

33 84 07.08.2019r. w sprawie:  zmiany zarządzenia Wójta Gminy Gostynin nr 
63/2019 z dnia 10 lipca 2019r. w sprawie ogłoszenia 
otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań 
publicznych w zakresie podtrzymywania i upowszechniania 
tradycji narodowej, pielęgnowania polskości oraz rozwoju 
świadomości narodowej, obywatelskiej i kulturowej w 2019 
roku. 

34 85 08.08.2019r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 
stanowiącej działkę nr 134/16 położonej na terenie wsi 
Miałkówek gm. Gostynin, oraz udziału wynoszącego 1/12 
we współwłasności działki nr 134/8 położonej na terenie wsi 
Miałkówek gm. Gostynin. 

35 86 12.08.2019r. w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 
rok. 

36 87 13.08.2019r. w sprawie: ogłoszenia wyników otwartego konkursu na 
wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie 
podtrzymywania i upowszechniania tradycji narodowej, 
pielęgnowania polskości oraz rozwoju świadomości 
narodowej, obywatelskiej i kulturowej w 2019r. 

37 88 20.08.2019r. w sprawie: zatwierdzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 
Szkoły Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w 
Zwoleniu 

38 89 20.08.2019r.  w sprawie: zatwierdzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 
Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku  



39 90 20.08.2019r. w sprawie: powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły 
Podstawowej im. Powstańców Styczniowych w Zwoleniu 

40 91 21.08.2019r. w sprawie: upoważnienia pracownika Urzędu Gminy 
Gostynin do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej  

41 92 22.08.2019r.  w sprawie: odwołania Dyrektora Szkoły Podstawowej w 
Teodorowie z zajmowanego stanowiska  

42 93 22.08.2019r.  w sprawie: powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora 
Szkoły Podstawowej w Teodorowie 

43 94 27.08.2019r. w sprawie: umorzenia odsetek od zaległego czynszu za 
najem lokalu mieszkalnego  

44 95 27.08.2019r. w sprawie: umorzenia odsetek od zaległego czynszu za 
najem lokalu mieszkalnego 

45 96 27.08.2019r.  w sprawie: określenia wzorów wniosków o przyznanie 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym – stypendium 
szkolnego oraz zasiłku szkolnego  

46 97 27.08.2019r. w sprawie: powołania zespołu ds. realizacji projektu pn. 
„Cyfrowy obywatel województwa mazowieckiego” 

47 98 28.08.2019r. w sprawie: przyjęcia informacji o przebiegu wykonania 
budżetu gminy oraz informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej, w tym informacji o 
przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2019 roku. 

48 99 28.08.2019r. w sprawie: zmiany Zarządzenia nr 62 Wójta Gminy 
Gostynin z dnia 05.07.2019 w sprawie powołania komisji 
przetargowej. 

 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Dnia 4 i 5 lipca  wypłacono 278 uczniom stypendium szkolne o charakterze socjalnym  w 

ogólnej kwocie 211.305,08 zł. 

2. W dniu 22 lipca przekazano do Kuratorium Oświaty w Warszawie  zweryfikowaną liczbę 

uczniów, którzy otrzymali stypendia szkolne o charakterze socjalnym w roku szkolnym 

2017/2018. Przygotowano i przekazano do Głównego Urzędu Statycznego Sprawozdanie 

Z-03 o pracujących, wynagrodzeniach i czasie pracy za pierwsze półrocze 2019 

3. Udzielono pomocy z funduszu zdrowotnego dla dwóch emerytowanych nauczycieli oraz 

trzech obecnie zatrudnionych nauczycieli. 

4. Wydano 173 zaświadczeń i 14 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości 

oraz niezaleganiu w podatkach. 

5. Naniesiono 141 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów i budynków. 

6. Wydano 32 decyzji w sprawie zmiany wymiaru podatku na rok 2019. 

 
II. W zakresie planowania przestrzennego. 
 
Wydano 29 decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 

rozbudowę, nadbudowę i przebudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; budowę 

budynku gospodarczego; zmiana sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek 



mieszkalny jednorodzinny; budowę hali magazynowej; budowę elektroenergetycznej sieci 

kablowej nn-0,4kV oraz SN-15kV; . 

w miejscowościach:, Bolesławów, Gaśno (3 decyzje), Gorzewo (3 decyzje), Górki Drugie (2 

decyzje), Kazimierzów (3 decyzji), Klusek (2 decyzje), Kiełpieniec (2 decyzje), Legarda, 

Leśniewice Lucień, Łokietnica (2 decyzje), Marianów Lucieński, Podgórze (2 decyzje), 

Rumunki, Podgórze, Skrzany, Choinek; Zaborów Stary; 

W uzgodnieniach jest 36 projektów decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego; rozbudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; budowę budynku gospodarczo-mieszkalnego; zmianę sposobu 

użytkowania budynku letniskowo na budynek mieszkalny jednorodzinny; rozbudowę budowę 

budynku gospodarczego; budowę budynku gospodarczego, zmianę sposobu użytkowania 

budynku letniskowo-usługowego na budynek mieszkalny jednorodzinny; budowę zbiornika 

podziemnego zasilającego kocioł gazowy w strażnicy OSP Białotarsk; budowę budynku na 

kosz przyjęciowy i 10 silosów na zboże i paszę o ładowności do 550 ton każdy wraz z 

niezbędną infrastrukturą, urządzeniami i obiektami budowlanymi (m. Nowa Wieś); budowę 

wiaty częściowo lub całkowicie obudowanej (nowy tartak) wraz z wykonaniem niezbędnej 

infrastruktury technicznej i niezbędnego zagospodarowania działki (m. Leśniewice); budowę 

3 ziemnych stawów rybnych – urządzeń melioracji wodnej; przebudowę i zmianę sposobu 

użytkowania lokalu punktu aptecznego z przeznaczeniem na lokal biblioteki gminnej w 

budynku nr 55 w miejscowości Lucień. 

w miejscowościach: Antoninów, Białotarsk, Bierzewice (2 projekty), Budy Lucieńskie (3 

projekty), Choinek, Emilianów, Gaśno, Gorzewo (3 projekty), Górki Pierwsze, Helenów, 

Kazimierzów, Jaworek, Klusek (7 projektów), Kozice, Leśniewice  (2 projekty), Lipa, Lucień 

(2 projekty), Marianka, Marianów Sierakowski, Miałkówek,  Nowa Wieś, Rogożewek, Skoki. 

Wydano 5 decyzji zmieniających warunki zabudowy dla inwestycji pn.: budowa budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego wraz z niezbędną infrastrukturą i urządzeniami; 

w miejscowości: Antoninów, Kazimierzów (2 decyzje), Klusek, Wrząca. 

Wydano 6 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy dla inwestycji pn.: budowa 

budynku mieszkalnego jednorodzinnego; zmiana sposobu użytkowania poddasza na cele 

mieszkalne z budową lukarny i przebudową dachu; 

w miejscowości:  Bielawy, Gaśno, Klusek (2 decyzje), Rogożewek, Zaborów Stary. 

V. Wydano 8 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji pn.: 

budowa elektroenergetycznej linii kablowej SN i nN, słupowej stacji transformatorowej 

SN/nN, elektroenergetycznej linii napowietrznej  nN, przyłączy kablowych nN, przyłącza 

napowietrznego nN oraz złączy kablowo-pomiarowych; 

budowa elektroenergetycznej sieci kablowej 15kV oraz słupowej stacji transformatorowej 

15/0,4kV; 

budowa kablowej linii nn i złącza kablowo-pomiarowego; 



budowa kablowej sieci elektroenergetycznej nN-0,4 kV; 

budowa napowietrznej sieci (linii) elektroenergetycznej niskiego napięcia nN-0-4kV oraz 

kablowych przyłączy elektroenergetycznych niskiego napięcia ze złączami kablowo-

pomiarowymi; 

w miejscowości: Mysłownia Nowa, Helenów, Kazimierzów (2 decyzje), Kiełpieniec,  Krzywie, 

Podgórze, Polesie-Ruszków. 

VI. W uzgodnieniu jest 17 projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

inwestycji pn.: 

budowa sieci elektroenergetycznej kablowej nn-0,4kV wraz ze złączami kablowymi; 

budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych; 

przebudowa istniejącej napowietrznej elektroenergetycznej linii 110 kV Gostynin-Kutno-

Sklęczki; 

przebudowa sieci SN-15kV, budowa sieci elektroenergetycznej: linii kablowej SN-15kV, 

słupowej stacji transformatorowej 15/0,4kV, linii kablowej nN-0,4kV i złącz; 

budowa sieci elektroenergetycznej nn-0,4kV; 

w miejscowości: Anielin, Bierzewice (4 projekty), Gaśno-Podgórze-Jaworek-Mysłownia Nowa, 

Gorzewo (2 projekty), Kazimierzów (3 projekty), Klusek, Leśniewice (2 projekty), Rogożewek 

(2 projekty), Solec-Budy Kozickie-Nagodów. 

VII. Wydano 14 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi dla miejscowości: Antoninów, 

Białe (2 postanowienia), Bierzewice, Emilianów, Helenów, Kazimierzów, Klusek, Legarda, 

Łokietnica, Osada, Podgórze, Rogożewek, Sieraków. 

VIII. Wydano 20 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości: Antoninów (2 zaświadczenia), Białe (2 

zaświadczenia), Gorzewo, Huta Nowa (4 zaświadczenia), Klusek, Legarda, Miałkówek (4 

zaświadczenia), Sokołów, Strzałki (3 zaświadczenia),  Zuzinów, 

IX. Wydano 3 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Gorzewo, Nagodów, Strzałki. 

X. Wydano 2 wypisy ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Gostynin dla miejscowości: Antoninów, Gorzewo. 

XI. Wydano 65 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Antoninów (2 zaświadczenia), Bielawy, Bierzewice (3 zaświadczenia), 

Bolesławów, Choinek, Dąbrówka, Gaśno, Gorzewo (10 zaświadczeń), Górki Drugie, Helenów 

(5 zaświadczenia), Jaworek, Józefków, Kazimierzów (8 zaświadczeń), Klusek (4 

zaświadczenia), Kozice (2 zaświadczenia), Lipa, Legarda, Leśniewice, Lucień, Marianów 

Sierakowski, Mysłownia Nowa, Osiny, Podgórze, Rogożewek, Rumunki, Sierakówek (3 

zaświadczenia), Skoki, Solec, Sokołów,  Stefanów (2 zaświadczenia), Zaborów Stary 

(4 zaświadczenia), Zwoleń. 



 

III. Inwestycje 

1. Podpisano umowy na realizację zadań dofinansowanych z Mazowieckiego Instrumentu 

Aktywizacji Sołectw 2019 :  

- Zakup pieca c.o. wraz z wykonaniem instalacji c.o. w świetlicy wiejskiej w m. Dąbrówka.  

- Budowa siłowni zewnętrznej na działce gminnej w m. Rogożewek. 

- Docieplenie świetlicy wiejskiej w m. Skrzany. 

- Zakup pieca c.o. wraz z wykonaniem instalacji o.o. w świetlicy wiejskiej w Zaborowie 

Nowym. 

2. Podpisano umowy na wykonanie przeglądów placów zabaw, boisk, siłowni zewnętrznych. 

3. Podpisano umowę na sporządzenie opinii technicznej (ekspertyzy) budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego w m. Józefków 24 (pałac). 

4. W ramach w funduszu sołeckiego podpisano umowy na: 

1. Wykonanie tynków zewnętrznych wraz z opaską betonową z kostki brukowej budynku 

świetlicy wiejskiej w m. Kazimierzów. 

2. Docieplenie budynku świetlicy wiejskiej w m. Solec . 

3. Wykonanie posadzki cementowej w budynku świetlicy w m. Huta Nowa. 

4. Na dostawę zestawu zabawowego - zjeżdżalni na plac zabaw w m. Legarda. 

5. Podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej w zakresie przebudowy i 

zmiany sposobu użytkowania lokalu punktu aptecznego z przeznaczeniem na lokal 

biblioteki gminnej w budynku nr 55 w m. Lucień. 

6. Podpisano umowę na dostawę i montaż wyposażenia sportowego na boisko sportowe przy 

szkole w m. Sokołów. 

7. Podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy boiska sportowego 

przy szkole w Białotarsku. 

8. Podpisano umowy na rozbudowę sieci wodociągowej w miejscowościach Gaśno oraz 
Nowa Wieś. 

9. Przeprowadzono odbiory końcowe zadań pn.: „Rozbudowa sieci wodociągowej w m. 
Bolesławów” oraz „Budowa studni głębinowej w m. Józefków polegająca na budowie 
obudowy studni głębinowej wraz z instalacjami”. 

10. Uzyskano pozwolenie na użytkowanie sieci kanalizacji sanitarnej w Zaborowie Starym. 
11. Przygotowano wykazy do Wód Polskich dotyczące ilości i jakości wprowadzanych ścieków 

do ziemi z oczyszczalni ścieków zlokalizowanych przy szkołach za II kwartał 2019 r. 
12. Złożono wniosek w Starostwie Powiatowym w Gostyninie o wyłączenie gruntów z produkcji 

rolnej – działka nr ewid. 111/3 w m. Sokołów tereny związane z oświatą, boisko sportowe. 

13. W nawiązaniu do prowadzonych rozmów wysłano pisemną deklarację do Dyrektora 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie podjęcia działań dotyczących 

współpracy w zakresie budowy chodnika w m. Sierakówek (odcinek od istniejącego 

chodnika w kierunku szkoły). 

14. Gmina złożyła oświadczenie odbiorcy końcowego energii elektrycznej dla PPE (punkty 

poboru energii) w zakresie oświetlenia drogowego oraz obiektów użyteczności publicznej 

będących w zarządzie Gminy. 

15. Przeprowadzono odbiór końcowy zadań dotyczących: przebudowy drogi gminnej w m. 

Halinów  oraz w m. Marianów Sierakowski. 

16. W ramach przeprowadzonych postępować przetargowych w ostatnim okresie 

sprawozdawczym podpisano umowy na przebudowę dróg gminnych w miejscowościach: 

Dąbrówka, Jastrzębia, Stefanów, Budy Lucieńskie oraz Gorzewo i Legarda – Podgórze. 

17. Ogłoszono przetarg nieograniczony na przebudowę drogi w m. Helenów. 

18. Ogłoszono II postępowanie przetargowe na przewóz uczniów na zajęcia lekcyjne do szkół 

położonych na terenie gminy Gostynin przez zakup biletów miesięcznych. Pierwsze 

postępowanie przetargowe zostało unieważnione. Cena oferty przewyższała kwotę jaką 

zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. 



19. Wydano 7 decyzji na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej w pasach dróg 

gminnych niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami, 8 decyzji zezwalających na 

prowadzenie robót w pasach dróg gminnych i 8 decyzji na umieszczenie urządzeń 

infrastruktury technicznej w pasach dróg publicznych. 

20. Wydano 2 decyzje zezwalające na lokalizację zjazdu na drogi gminne, publiczne. 

21. Wydano 7 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na 

nieruchomościach stanowiących drogi wewnętrzne. 

22. Podpisano 4 umowy na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w 

związku z prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na 

nieruchomościach. 

 

 

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

 
1. Wydano  16  decyzji zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 

 
2. Wydano 7  zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 

 

3. Wydano 3 postanowienia o wszczęciu postępowania rozgraniczeniowego nieruchomości 
we wsi Białe, Skoki gm. Gostynin. 
 

4. Przygotowano Zarządzenia: 
 
- Zarządzenie  Nr 82 z dnia 01.08.2019 r. w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu 
nieruchomości stanowiącej działkę o nr 113/19 o powierzchni 0,3003 ha położoną na 
terenie wsi Gorzewo gm. Gostynin. 
 
- Zarządzenie  Nr 85 z dnia 08.08.2019 r. w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu 
nieruchomości stanowiącej działkę o nr 134/16 o powierzchni 0,1518 ha na terenie wsi 
Miałkówek gm. Gostynin oraz udziału wnoszącego 1/12 we współwłasności działki nr 134/8 
o powierzchni 0,3743 ha położonej na terenie wsi Miałkówek gm. Gostynin. 
 

5. Przygotowano projekty uchwał w sprawie: 
 
- wykupu nieruchomości stanowiącej działkę nr 89/9 o pow. 0,2500 ha położoną na terenie 
wsi Zaborów Stary gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Zaborów Stary-
Stanisławów, 
 
- wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania umowy dzierżawy ze 
Stowarzyszeniem Miłośników Zalewu Piechota gruntów stanowiących działki nr 366/3 i 
308/3 o pow. łącznej 5,52 ha we wsi Strzałki gm. Gostynin, 
 
- zniesienia formy ochrony drzewa, uznanego za pomnik przyrody ( na dz. 53/4 w 
miejscowości Miałkówek gm. Gostynin) 
 
- nabycia gruntów stanowiących działki o nr ewid: 27/5 o pow. 0,0006 ha, 27/6 o pow. 
0,0350 ha, 28/2 o pow. 0,0141 ha, 33/1 o pow. 0,0158 ha, 111/1 o pow. 0,0322 ha, 114/3 o 
pow. 0,0164 ha, 164/1 o pow. 0,0121 ha, 164/2 o pow.0,0021 ha położonych na terenie wsi 
Choinek gm. Gostynin z przeznaczeniem pod drogę gminną, 
 
- przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntu stanowiących cześć działki nr  25/2 o pow. 
15m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin, 



 
- przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących część działki nr 25/2 o 
pow. 15m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin, 
 
- przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących cześć działki-nr 25/2 o 
pow. 15m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin, 
 
- przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących część działki nr 25/2 o 
pow. 24m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin, 
 

6. Wydano 2 decyzje na usunięcie drzew w pasie drogowym dla Zarządu Dróg Powiatowych 
w Gostyninie. 
 

7. Dokonano 29 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 
 

8. Dokonano 5 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasie drogowym. 
 

9. Wydano 19 akceptacji wniosków o dofinansowanie zabiegu sterylizacji lub kastracji 
zwierząt w ramach „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Gostynin na rok 2019” 
 

10. Wydano  11 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 
 

11. Wydano  14 decyzji o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 
 

12. Wydano  5 decyzji o przyznaniu dodatku energetycznego. 
 

13. Przyjęto od rolników i sprawdzono pod względem formalnym w tym określenia kategorii 
gleb -  501 wniosków o szacowania szkód spowodowanych przez suszę. 

 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin - samodzielnego 

stanowiska ds. współpracy z organizacjami pozarządowym oraz samodzielnego stanowiska 

ds. promocji, turystyki i kultury 

 

1. Zmiana na stanowisku dyrektora Centrum. Działania organizacyjne związane ze zmianą 

kierownictwa. 

2. Modernizacja systemu alarmowego przez Agencję Ochrony Viper. 

3. Modernizacja sieci internetowej i komputerowej. 

4. Otworzenie zablokowanych od lat drzwi wejściowych od strony drogi z wymianą zamka. 

5. Naprawa zarwanej części podłogi korytarza. 

6. Prace  porządkowe w dotychczas nieużywanych salach. 

7. Modyfikacja i aktualizacja konta na portalu społecznościowym Facebook. 

8. Organizacja nowego stanowiska komputerowego dla instruktora. kulturalno – oświatowego, 

kapelmistrza gminnej orkiestry oraz dyrygenta chóru gminnego. 

9. Powstanie galerii prac uczniów namalowanych podczas Plenerów u Wójta. 

10. Nawiązanie współpracy z Zespołem Szkolno-Przedszkolnym w Wyszynie, gm. Stara Biała, 

w ramach której  zostały nieodpłatnie  przekazane Centrum,  dwie wykładziny i dywan. 



11. Rozpoczęcie przygotowań do XII Gminnych Dożynek Ekologicznych. 

12. Organizacja Konkursu na Najlepszą Nalewkę Gminy Gostynin. 

13. Organizacja Konkursu na Najpiękniejszy Wieniec Dożynkowy. 

14. Promocja Święta Plonów w lokalnych portalach informacyjnych. 

15. Organizacja spotkania z przedstawicielami Banku BNP Paribas o/Gostynin dla 

pracowników Centrum oraz mieszkańców Gminy Gostynin w ramach współpracy z 

placówką. 

16. Zaktualizowanie oferty wypożyczalni rowerów. 

17. Rozpoczęcie przygotowań do współorganizacji Biegu w Szuwarach przy współpracy ze 

Starostwem Powiatowym w Gostyninie. 

18. Udział Gminnego Chóru Vox Cordis, 6 lipca. w Festiwalu Chórów Cantate w Rogozinie – I 

miejsce w kategorii chórów jednogłosowych. 

19. Udział Gminnego Chóru Vox Cordis, 13 lipca, w XXIV edycji Regat Żeglarskich w Nowym 

Duninowie. 

20. Udział młodzieży z Gminnej Orkiestry Dętej  Foxodeon w projekcie „Muzykujemy i bez 

nałogów żyjemy” połączony z wakacyjnym wyjazdem do Karpacza. 

21. Zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cordis. 

 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony 

Cywilnej oraz Działalności Gospodarczej 

sierpień 2019 

 Wpłynęło 115 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej 

Ewidencji Działalności Gospodarczej. 

 Na bieżąco sporządzane są protokoły z zakresu oszacowania szkód w gospodarstwach 

rolnych spowodowanych suszą. Do wojewody mazowieckiego zostało wysłanych 110 

protokołów. 

 

Zdarzenia w ewidencji ludności 

 urodzeń  – 15, 

 zgonów – 25, 

 zameldowań na pobyt stały – 48, 

 zameldowań na pobyt czasowy – 17, 

 wymeldowania z pobytu stałego – 59, 

 wymeldowania z pobytu czasowego – 3, 

 wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 36, 

 udostępnienie danych osobowych – 14, 

 

 



dowody osobiste 

 przyjęcie wniosków dowodowych – 118, 

 wydanie dowodu osobistego – 135, 

 unieważnionych  dowodów – 156, 

 

 

VII. W zakresie Referatu Organizacyjnego 

 

Praca referatu w okresie międzysesyjnym to: 

1. Obsługa kadrowa i organizacyjna pracowników Urzędu. 

2. Bieżąca obsługa interesantów, sołtysów, dyrektorów szkół, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy. 

3. Zapewnienie transportu pracownikom Urzędu, GOPS-u i rozliczanie samochodów służbowych. 

4. Zakup materiałów biurowych i środków czystości. 

5. Dowóz, zaopatrzenie i nadzorowanie pracy pracowników robót publicznych. 

6. Sporządzenie świadectw pracy, odpraw i nagród jubileuszowych dla dwóch pracowników 

odchodzących na emeryturę. 

7. Sporządzenie dokumentacji po przeprowadzonych naborach na stanowiska w Referacie 

Geodezji Gospodarki Gruntami i Rolnictwa oraz Referacie Spraw Obywatelskich. 

8. Sporządzenie dokumentacji po naborach na stanowisko Dyrektora GCK w Białem. 

9. Zatrudnienie pracowników  i sporządzenie dokumentacji na stanowiska: 

- zastępcy Wójta 

- dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi w Białem 

- podinspektora w Referacie Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa 

- sekretarki w związku z przesunięciem pracownika  sekretariatu do Biura Rady 

10. Sporządzenie umów na czas nieokreślony dwóm pracownikom po odbyciu służby 

przygotowawczej w Ref. Organizacyjnym i Referacie Geodezji, Gospodarki gruntami i Rolnictwa z 

wcześniejszych naborów. 

11. Sporządzenie wniosku do PUP o dwóch pracowników na roboty publiczne i zatrudnienie tych 

osób. 

12. Sporządzenie świadectw pracy po zakończeniu robót publicznych. 

13. Sporządzenie umów o pracę wynikających z umów z Powiatowym Urzędem Pracy. 

14. Sporządzenie nagrody jubileuszowej. 

15. Sporządzenie analizy zaległych urlopów wypoczynkowych pracowników Urzędu. 

16. Sporządzenie dokumentacji z odbycia służby przygotowawczej i przeprowadzenia egzaminu 

dla dwóch pracowników. 

17. Wydanie czterech pełnych odpisów  z rejestru instytucji kultury. 

18. Przygotowanie dokumentów z archiwum do wystawienia druku Rp-7. 



19. Przygotowanie egzaminu z odbycia  służby przygotowawczej dla nowo zatrudnionych 

pracowników Urzędu Gminy. 

20. Przygotowanie, podsumowanie  i wykonanie sprawozdań z  wyborów do Izb Rolniczych. 

21. Wybrakowanie 523 kg dokumentacji kat. B i BE, po uprzednim przeprowadzeniu ekspertyzy i 

uzyskaniu zgody z Archiwum Państwowego. 

22. Współpraca w zakresie porządkowania i spisywania dokumentacji  kat. B  i kat. A  w Referacie 

Rozwoju Gospodarczego. 

23. Przygotowanie do przeprowadzenia wyborów do Sejmu i Senatu RP zarządzonych 13 

października 2019 r. 

24. Sporządzenie wniosku do Komisarza Wyborczego w Płocku o utworzenie na terenie gminy 

dwóch obwodów odrębnych w DPS Rogożewek i Szpital Kruk 

25. Sporządzanie informacji dla policji o zatrudnieniu dłużników alimentacyjnych. 

26. Podjęcie wstępnych działań w zakresie wynajęcia pomieszczenia biurowego na potrzeby 

obsługi mieszkańców w zakresie odbioru odpadów. 

27. Obsługa 17 wyroków skazanych wykonujących prace na cele społecznie użyteczne we 

współpracy z Sołtysami i Dyrektorami Szkół. 

28. Bieżące przyjmowanie na stan środków trwałych i przedmiotów nietrwałych. 

 

Ponadto Referat Organizacyjny prowadzi bieżące sprawy organizacyjne i gospodarcze 

zapewniając sprawne funkcjonowanie Urzędu. 

 

VIII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy i zadania 

zlecone o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź inne 

przepisy mające na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. Na  realizację tych zadań                 

w miesiącach lipiec-sierpień zostało łącznie wydane:  3 343 273,83 zł. 

Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje określone w ustawie procedury wobec osób 

zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie  wywiadu środowiskowego w miejscu 

zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już korzystających z pomocy. 

Osobom, które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są decyzje administracyjne            

z zakresu zadań pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, funduszu 

alimentacyjnego, świadczeń wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za życiem”. 

Od 01 stycznia 2019 roku na mocy zarządzenia nr 108/2018 Wójta Gminy Gostynin przekazane 

zostało Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej zadanie z zakresu administracji rządowej  

dotyczące realizacji Karty Dużej Rodziny. W miesiącach lipiec-sierpień  przyjęto 28 wniosków. 

Przyznano 37 kart tradycyjnych, 22 elektroniczne, 1 wniosek na domówienie kart elektroniczny 

rodziny. Łącznie od 01 stycznia 2019r. przyznano 236 kart tradycyjnych, 59 elektronicznych. 



Wydano 232 karty tradycyjne i 56 elektronicznych. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie wydał  partię żywności z Programu 

Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014-2020, Podprogram 2018/2019. Transport 24 palet został 

wydany na początku lipca w ciągu 6 dni przez pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej dla 1000 uprawnionych osób z terenu Gminy Gostynin. Pracownicy Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej uczestniczyli w szkoleniach: Kompetentny asystent rodziny – wyzwania, 

potrzeby i standardy pracy. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej współpracuje z NS KONSULTING Sp. z o. o. w ramach 

projektu „Z myślą o rodzinie” organizujących kursy dla osób bezrobotnych, biernych zawodowo, 

uczących się. Zakończono szkolenia dwóch grupy. Trwają przygotowania do wdrożenia i realizacji 

kolejnych projektu. Dzięki współpracy z NS KONSULTING Ośrodek po zakończeniu szkolenia 

pozyskuje stażystów, dla których jest to możliwość zdobycia doświadczenia zawodowego. 

W miesiącach lipiec-sierpień przyjęto 6 zgłoszenia w formie zasiłków celowych i celowych 

specjalnych. Wydano 6 decyzji.  Przyjęto 39 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, 

wydano 39 decyzji. Przyjęto 75 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego na żywność 

oraz wydano 75 decyzji. Przyjęto 24 zgłoszenia o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole, 

wydano 24 decyzje. Przyjęto 6 zgłoszeń  o pomoc w formie zasiłku stałego, wydano 6 decyzji. 

Przeprowadzono weryfikację 11 zasiłków stałych, wydano 1 decyzję odmowną. Wydano                       

13 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania                                        

o  niepełnosprawności. 

Wydano 31 zaświadczeń o korzystaniu z pomocy społecznej. Wysłano 9 pism do policji i 3 do 

sądu. Odbyło się  8 spotkań grup roboczych związanej z procedurą niebieskiej karty. Procedurą 

niebieskiej karty objęto 2 rodziny. Wydano 3 decyzje zmieniającą odpłatność w DPS. Przyjęto                  

1 wniosek o objęcie świadczeniem zdrowotnym ze środków publicznych. 

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącach lipiec-sierpień przyjęto 54 wnioski                

na stary okres zasiłkowy i 198 na nowy. Wydano 65 decyzje.  Wystawiono 88 zaświadczeń. 

Wypłacono zasiłki pielęgnacyjne dla 282 osób, świadczenia rodzicielskie dla 36 osób, świadczenia 

pielęgnacyjne dla 45 osób. Jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla 15 osób, 

zasiłek dla opiekuna dla 1 osoby.  Specjalny zasiłek opiekuńczy dla 17 osoby. 

Wypłacono łącznie 773 444,69zł. 

Wypłacono 1 świadczenie za życiem na kwotę 4 000,00zł. 

W miesiącach lipiec-sierpień z funduszu alimentacyjnego korzystało 115 osób. Wypłacono                  

95 240zł. Wpłynęło 32 wnioski na nowy okres zasiłkowy. Wydano 14 decyzji. Wysłano 9 wezwanie 

do przeprowadzenia wywiadu alimentacyjnego. Przeprowadzono 1 wywiad alimentacyjny. 

Realizacja Programu Rodzina 500+: W lipiec-sierpień złożono w formie papierowej                                 

i elektronicznej łącznie 1210 wniosków. Rozpatrzono 890 świadczeń. Wypłacono świadczenia 

wychowawcze na łączną kwotę 2 031 031,70zł. 

Realizacja Programu Dobry Start (300+): w miesiącach lipcu i sierpniu przyjęto 842 wnioski. 



Rozpatrzono 839 wniosków. Wypłacono świadczenia na łączną kwotę 251 550zł. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania            

i informacje. 

 

IX. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o. 
 
I. Realizacja zadań: 

1. Remonty dróg gminnych gruntowych i utwardzonych asfaltem w ramach bieżącego 
utrzymania: Gorzewo, Emilianów, Białotarsk, 

2. Koszenie poboczy dróg gminnych w m. Solec, Wrząca, Baby Dolne, Ruszków, Polesie, 
Huta zaborowska, Marianka, Górki Pierwsze, Górki drugie, Zaborów Stary, Ruszków, 
Rogożewek, Emilianów, Stefanów, Zieleniec, Dąbrówka, Skrzany, Gaśno, Podgórze, 
Ratajki, 

3. Remonty dróg gminnych w ramach Funduszy Sołeckich: Kozice-Polesie, Budy Kozickie, 
Baby Górne-Zieleniec, Bolesławów, Gaśno, Jaworek, Stefanów, 

4. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 
5. Odbiór odpadów segregowanych od mieszkańców Gminy Gostynin, 
6. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Bolesławów, 
7. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Gaśno, 
 
 

II. Eksploatacja sieci wodociągowo – kanalizacyjnych: 
1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 
2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 
3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, 

Skrzany, Rębów, Miałkówek, 
4. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych, 
5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 
6. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 
7. Modernizacja wylotu wód popłucznych ze Stacji Uzdatniania Wody w Bielawach, 
8. Malowanie ścian wewnętrznych oczyszczalni ścieków w Lucieniu, 
9. Konserwacja wylotów wód popłucznych i ścieków oczyszczonych wraz z odcinkami rowów i rzek 

ze SUW i oczyszczalni ścieków zgodnie z pozwoleniem wodnoprawnym. 
 

W zakresie robót publicznych zostały wykonane następujące prace: 
- wycinka krzewów przy drogach gminnych w miejscowościach Zaborów Stary, Józefków, Polesie, 
Rybne, Ruszków, Gorzewo, Stanisławów Skrzański, Helenów, Łokietnica, Bielawy, Lisica. 
- koszenie traw i porządkowanie działek gminnych w miejscowości Gaśno, Sokołów, Belno, 
Kozice, Lucień, Rogożewek, Sieraków. 
- drobne naprawy dróg gminnych oraz udrażnianie przepustów w miejscowości Gorzewo i Osada  
- koszenie traw i prace porządkowe na boisku gminnym w Lucieniu.  
- naprawa ogrodzenia oraz prace porządkowe przy działce gminnej w miejscowości Miałkówku. 
- renowacja oraz prace porządkowe  przystanków autobusowych w miejscowościach Miałkówek, 
Gorzewo, Zaborów Stary. 
- pomoc w koszeniu traw i prace porządkowe na terenie szkół Teodorów, Lucień, Sokołów i 
Sierakówek. 
- sprzątanie dróg gminnych w miejscowościach Gaśno, Stanisławów Skrzański, Białe i Antoninów. 
- sprzątanie ścieżki rowerowej Gostynin-Lucień. 
- prace związane z wykonaniem nowej podłogi w OSP Huta Nowa. 
- wycinka krzewów, oraz wykonie posadzki betonowej w garażach na działce gminnej w Rębowie. 
- prace remontowe w budynku gminnym w Lucieniu po Ośrodku Zdrowia. 
- pomoc przy wydawaniu żywności GOPS. 
 
 
 



   Do punktu 4-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o 
kandydatach na ławników. 
Opinia Komisji: 
Komisja Porządku Publicznego zaopiniowała  pozytywnie. 
Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: zgodnie z art. 162 § 9  prawo o ustroju sądów powszechnych 
Rada Gminy zasięga się od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Radomiu informacji o 
kandydatach na ławników ponieważ Rady Gmin podejmują decyzje z wykonaniem uchwał i są 
uzasadne z podjęciem tej uchwały. 
Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
      Do punktu 5-go. 
Podjęcie projektu uchwały w sprawie wykupu nieruchomości stanowiącej działkę nr 89/9 o pow. 
0,2500 ha położoną na terenie wsi Zaborów Stary gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby 
sołectwa Zaborów Stary-Stanisławów. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Piotrowski: drodzy państwo z tą sprawą zapoznaliśmy się na 
poprzednim posiedzeniu, opinia była negatywna, ze względu na to że mieliśmy duże nieścisłości, 
radni mieli dużo pytań w tej sprawie, zapoznaliśmy się z dokumentacja, zapoznaliśmy się z działką 
byliśmy na tej działce i jesteśmy jak najbardziej za tym aby tą działkę wykupić i stoimy za 
mieszkańcami Zaborowa i będziemy głosować za. 
Radny Mirosław Nowacki: ja też chciałbym potwierdzić, że Klub Radnych jest za wykupieniem tej 
działki, działka jest w dobrym miejscu i na potrzeby sołectwa na pewno się przyda. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
Pani Sołtys: w imieniu mieszkańców bardzo chciałabym bardzo podziękować za wyrażenie zgody. 
 
 
     Do punktu 6-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania umowy dzierżawy 
ze Stowarzyszeniem Miłośników Zalewu Piechota gruntów stanowiących działki nr 366/3 i 308/3 o 
pow. Łącznej 5,52 ha we wsi Strzałki gm. Gostynin. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
     Do punktu 7-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenie drogi wewnętrznej do kategorii drogi gminnej w 
miejscowości Rogożewek na terenie Gminy Gostynin. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
  



 
    Do punktu 8-go 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 250/XXXII/2013 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 
maja 2013r w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów i 
przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
    Do punktu 9-go 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na 
realizację zadania dotyczącego przebudowy drogi powiatowej nr 1410W Solec-Zaborów Nowy w 
m. Rybne i Baby Dolne. 
Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na salę. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała negatywnie. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado w związku z współpracą z 
Powiatem która kontynuujemy już od 3 lat, w roku 2017 pierwsza współpraca została nawiązana  w 
roku 2018 kolejne 6 tematów, które ze współpracą z Powiatem żeśmy zrealizowali, oczywiście jest 
to wszystko dla dobra mieszkańców ponieważ te odcinki dróg które powstały w wyniku tej 
współpracy one służą naszym mieszkańcom, dlatego jest rekomendacja z mojej strony  i naszej 
strony jako Urzędu aby taka dotację na tą drogę ustanowić 50,000tyś zł to nie jest dużo. Powiat już 
zrealizował przy pomocy środków zewnętrznych znaczny odcinek tejże drogi została im rezerwa 
środków i my dołożymy kolejne 50,000tyś zł i powstanie kolejny ładny odcinek drogi, która nie 
zakończy całego przebiegu, ale jednocześnie na ten który został zrealizowany do tej pory odcinek 
bardzo ładnie łączy nasze gminne drogi z nawierzchnią asfaltową, gdzie wozimy uczniów na tych 
drogach, także ta współpraca jest celowa. W tym roku dopiero się zaczyna z uwagi na nasze 
problemy finansowe związane ze śmieciami, natomiast to był pierwszy sygnał w tym roku który 
rekomendujemy aby państwo pozytywnie zaopiniowali to zadanie. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Piotrowski: ja też tak uważam Panie Wójcie i po analizie i 
rozmowie ze Starostwem będziemy również za mieszkańcami Zaborowa, Rybne i Baby Dolne aby 
nastąpiło dofinansowanie do tej drogi. 
Radna Ewa Michalska: w imieniu swoim i mieszkańców prosiłabym o pozytywne rozpatrzenie tej 
uchwały, wcześniej państwo na początku roku zdjęliście na moim terenie inwestycje, również 
wcześniej na poprzednich sesjach też była podobna uchwała odnośnie dofinansowania. 
Chciałabym również powiedzieć, że mieszkańcy wcześniej ta droga była nie przejezdna łączyła 
dwie drogi nasze gminne tam gdzie jeździ autobus była drogą nie przejezdną podczas roztoków i 
zimy, również mieszkańcy tego sołectwa wcześniej przekazali bezpłatnie na poszerzenie innej 
drogi gminnej również swoje działki. Bardzo prosiłabym o to, abyście państwo zaopiniowali 
pozytywnie. 
Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na salę. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 
Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
Radny Kamil Balcerzak: ja odnośnie glosowania chciałbym się odnieść, w związku z tym, że jest taka 
rozbieżność mianowicie na Komisji Budżetu i Finansów i Rozwoju Gospodarczego, została negatywnie 
zaopiniowana treść tej uchwały, analizując wszystkie za i przeciw mamy tutaj na względzie dobro 
mieszkańców stąd zmiana decyzji w większości radnych zabrała głos, ponieważ uważamy że to 
mieszkańcy są najważniejsi, więc stąd ta decyzja aby dofinansować realizacje tej drogi, a drugi punkt 
dla którego ta decyzja została zmieniona to chcemy dać zielone światło dla Starostwa że inwestycje 
drogowe nie tylko na tym terenie, ale na terenie całej gminy są bardzo potrzebne. Na tym terenie mamy 
drogi powiatowe, wszyscy radni mają drogi powiatowe i są tam bardzo duże potrzeby, tak więc ta 
decyzja jest zielonym światłem dla Starostwa na to abyśmy te drogi naprawiali bądź robili nowe odcinki 



na terenie całej gminy. 
Radna Ewa Michalska: ja chciałabym bardzo podziękować. 
Radny Marek Balcerzak: szanowni Państwo ja chciałbym dodać odnośnie współpracy, cieszę się że 
współpraca jest kontynuowana. Dzięki tej współpracy ja k Pan Wójt powiedział w latach szczególnie 
ubiegłych została zrobione bardzo dużo dróg na terenie naszej gminy. Powiat myślę, że to docenił i 
dlatego stara się aby na terenie Gminy aby tych zadań było jak najwięcej. W tym roku może nie była za 
duże ale ja chciałbym tutaj powiedzieć, że Powiat nie próżnuje i stara się oprócz tej drogi jednej 
asfaltowej na terenie naszej Gminy dopowiem zostały ulepszone nawierzchnie jeszcze kilku dróg 
poprzez ułożenie destruktu. Ja tylko tutaj powiem, że w ten sposób została ulepszona droga w Nowej 
Wsi, w miejscowości Gaśno, Bolesławów, Zwoleń i mam taki odzew mieszkańców że na dzień 
dzisiejszy są z tego zadowoleni. Jednocześnie może ten destrukt posłuży jako podbudowa już pod 
drogę asfaltową tak jak chociaż stało się w miejscowości Niecki.  
 
     Do punktu 10-go 
Podjęcie uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę nr 22/III/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 17 
grudnia 2018r w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński wyszedł z Sali. 
Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado powiem najważniejsze zmiany w 
zakresie Wieloletniej Prognozy Finansowej tak jak Pan Wójt wspomniał wprowadzamy nowe 
przedsięwzięcie do realizacji pod nazwą Cyfrowy Obywatel Gminy Gostynin, działania szkoleniowe na 
rzecz kompetencji cyfrowej w ramach Programu  Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. 
Limit wydatków na rok 2019 to kwota 127950,00zl.natomiast limit wydatków na 2020 to 19890,00zł. 
Łączna kwota dofinansowania  nakładów finansowych to 147840,00zł. Przedsięwzięcie będzie 
dotyczyło głownie poprawy kompetencji cyfrowej społeczeństwa na tle średniej Unii Europejskiej oraz 
zwiększenia wykorzystania usług e-administracji, wsparciem zostaną objęte 264 osoby mieszkańcy 
Gminy Gostynin i w tym momencie serdecznie zapraszamy by wziąć udział w tych szkoleniach, w tym 
m-cu rozpocznie się rekrutacja i nabór uczestników, w tych szkoleniach bezpłatnych mogą uczestniczyć 
osoby dorosłe po 25 r. ż., rolnicy, rodzice, osoby planujące otwarcie biznesu, każdy mieszkaniec Gminy 
chcący poprawić, zdobyć nowe kompetencje cyfrowe, będzie to 7 bloków tematycznych w zakresie 
„Rodzic w internecie”, „Mój biznes w sieci”,  „Moje finanse i transakcje w sieci”, „Działam w sieciach 
społecznościowych”, „Tworzę własną stronę internetową”, „Rolnik w sieci”, „Kultura w sieci”, zajęcia 
będą się odbywały o czym Pan Wójt wspomniał w szkołach w Lucieniu i w Solcu w godzinach 
popołudniowych, bądź też w weekendy, oczywiście dla każdego uczestnika zostaną przygotowane 
materiały szkoleniowe i każdy uzyska certyfikat, bądź też zaświadczenie o ukończeniu tego kursu. 
Liczba godzin dla każdego uczestnika wyniesie 32 godziny. Jeśli chodzi o jeszcze jedną zmianę 
Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej przedsięwzięć to jest zmniejszenie wydatków na zadanie 
dotyczące budowy budynku Urzędu Gminy wraz z budowa infrastruktury towarzyszącej z kwoty limitu 
3740.000,00zł. na rok 2019 na 3640.000,00zł. w związku z dokonanymi zmianami w zakresie wydatków 
majątkowych. Jeśli chodzi o zmiany w zakresie budżetu to po stronie dochodowej wprowadziliśmy 
kwotę dofinansowania w ramach programu operacyjnego „Polska Cyfrowa” na dofinansowania zadania 
„Cyfrowy Obywatel” województwa Mazowieckiego, „Cyfrowy Obywatel Gminy Gostynin” kwota 
127950,00zl. Wprowadziliśmy środki w zakresie Urzędu Gminy administracji publicznej na kwotę 
4428,00zł. z tytułu wpływów rozliczeń z lat ubiegłych dot. wpływu środków zwróconych z Sądu 
Okręgowego w Łodzi to jest zwrot odpłaty od pozwu. Jeśli chodzi o dochody od osób prawnych, od 
osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z 
ich poborem to tutaj zwiększamy wpływy z podatku od środków transportowych w wysokości 9000,00zł. 
zwiększamy o kwotę 11000,00zł z tytułu wpływów z podatku od spadków i darowizn. Dokonujemy 
również zmiany odnośnie dochodów dotyczących różnych rozliczeń finansowych wprowadzamy do 
budżetu kwotę dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa w wyniku zwrotu części wydatków 
wykonanych w ramach funduszu sołeckiego za rok 2018 w wysokości 156887,68zł. 
W zakresie oświaty i wychowania dokonuje się zwiększenia planu dochodów bieżących o kwotę 
3000,00zł z tytułu wpływów z różnych dochodów dotyczących terminowego płacenia podatku 
dochodowego.  
W zakresie Pomocy społecznej wprowadzamy dochody w łącznej wysokości 5388,87zł. to jest kwota 
2800,00zł z tytułu wpływów z usług tj. częściowej odpłatności za pobyt w Domach Pomocy Społecznej i 
kwota 2588,87zł z tytułu wpływów z usług tj. częściowej odpłatności za usługi opiekuńcze. 
Jeśli chodzi o Kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego wprowadzamy kwotę 10000,00zł tytułu dotacji 



celowej otrzymanej z pomocy finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego na 
dofinansowanie zadań bieżących w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw 
Mazowsze 2019” z przeznaczeniem na realizację zadania dot. wykonania łazienek w budynku świetlicy 
wiejskiej  w miejscowości Podgórze. 
Jeśli chodzi o dochody majątkowe wprowadzamy 10000,00zł również w ramach „Mazowieckiego 
Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2019” na zadanie związane z „Budową siłowni zewnętrznej 
na działce gminnej w miejscowości Rogożewek”. Wprowadzamy kwotę 75754,31zł. w ramach różnych 
rozliczeń finansowych, majątkowych w ramach dotacji otrzymanych z budżetu państwa w wyniku 
refundacji środków wykorzystanych w ramach funduszu sołeckiego za rok 2018. 
Jeśli chodzi o Kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego w zakresie dochodów majątkowych to 
wprowadzamy kwotę 30000,00zł. z tytułu dotacji celowej otrzymanej  z tytułu pomocy finansowej 
udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego to są kolejne MIASY i tutaj 1000,00zł kwota  
dotyczy zakupu pieca c.o. wraz z wykonaniem instalacji c.o. w świetlicy wiejskiej w miejscowości 
Zaborów Nowy-Huta Zaborowska, 10000,00zł. na zadanie również realizowane w ramach 
„Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 2019” na docieplenie świetlicy wiejskiej w 
miejscowości Skrzany. I kolejne 1000,00zł również uzyskana pomoc finansowa ze środków własnych 
budżetu Województwa Mazowieckiego na zadanie „zakup pieca c.o. wraz z wykonaniem instalacji w 
świetlicy wiejskiej w miejscowości Dąbrówka”. Jeśli chodzi o wydatki bieżące to na drogi publiczne 
gminne w ramach na bieżące utrzymanie dróg wprowadzamy kwotę w wysokości 162.641,99zł. z 
przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg. 
W zakresie gospodarki mieszkaniowej dokonujemy zmiany na skutek zmian w ramach realizacji 
funduszu sołeckiego, tutaj sołectwo Legarda zmieniło swój fundusz i dotyczy to zadanie zmiany 
przedsięwzięcia rezygnacji z zakupu 2 ławek i stołu do altany z przeznaczeniem tych środków na 
budowę altany wysokości zwiększonej o 1000,00zł. 
W zakresie Administracji publicznej tutaj dokonujemy zmian wydatków bieżących o kwotę 16670,57zł. 
zmniejszamy z dodatkowych wynagrodzeń rocznych jak i również zwiększamy z tytułu usług 
pozostałych w wysokości 2470,57zł. Zmian dokonujemy również w ramach promocji jednostek 
samorządu terytorialnego, tutaj sołectwo Gorzewo-Marianów zdecydowało się zrezygnować z realizacji 
zadania „Organizacja pikniku rodzinnego promującego gminę dla mieszkańców sołectwa” w wysokości 
4000,00zl. z przeznaczeniem na zadania związane ze świetlicą wiejską znajdująca się w tym terenie. 
Jeśli chodzi o bezpieczeństwo publiczne i ochronę przeciwpożarową w ramach Ochotniczych Straży 
Pożarnych zwiększamy wydatki o kwotę 26000,00zł. na zakup materiałów i wyposażenia ze 
zmniejszonych wydatków w tym dziale 20000,00zł z tytułu usług remontowych i 6000,00 z tytułu dotacji 
celowych przeznaczonych na realizację zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej. 
W zakresie oświaty i wychowania dokonaliśmy analizy planu finansowych i wykorzystania środków za I 
półrocze, wszystkie środki które pozostały z tytułu dodatkowego wynagrodzenia rocznego w każdej 
placówce oświatowej przesunęliśmy na wynagrodzenia osobowe pracowników w związku z niedoborem 
jaki powstał przy pierwszych regulacjach, czyli tutaj w ramach planów finansowych samej oświaty 
dokonaliśmy tych korekt i tu w przypadku jednej szkoły zmniejszyliśmy wydatki z przeznaczeniem na 
wydatki inwestycyjne tj. kolejna szkoła która złożyła do nas wniosek  o wprowadzenia zadania w 
wysokości 7000,00zł. zakup monitora interaktywnego dla Szkoły Podstawowej w Zwoleniu, na 
poprzedniej sesji tak zatwierdzaliśmy takie zadanie dotyczące Szkoły Podstawowej w Sokołowie, 
sukcesywnie doposażamy nasze szkoły w niezbędne pomoce dydaktyczne. 
Jeśli chodzi o wydatki w zakresie Gospodarki komunalnej i ochrony środowiska to tutaj zwiększamy 
plan wydatków bieżących o kwotę 27428,00zł. na usługi pozostałe, ten plan został zmniejszony w m-cu 
lipiec z przeznaczeniem na zadania związane z gospodarką odpadami komunalnymi na wskutek 
wprowadzenia do budżetu kwoty składki celowej na pokrycie niedoboru środków w przypadku realizacji  
i w tej chwili zwiększamy ten plan, który jest nam niezbędny byśmy mogli pokrywać koszty odbioru 
odpadów z naszych przystanków gminnych. 
Jeśli chodzi o zadania związane z domami i ośrodkami kultury, świetlicami i klubami to tutaj również są 
zmiany które dotyczą funduszów sołeckich i zmian na które zdecydowały się sołectwa. 
Jeśli chodzi o zadania inwestycyjne i wydatki inwestycyjne to wprowadzamy do budżetu 100tyś zł na 
nowe zadania inwestycyjne tj. rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Zaborów Stary 
Sokołów, wprowadzamy kwotę do budżetu 50tyś zł z tytułu dotacji celowej na pomoc finansową 
udzielaną pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 
inwestycyjnych, to są środki które dotyczą udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na 
realizację zadania dotyczącego przebudowy drogi powiatowej Solec Zaborów Nowy w m. Rybne i Baby 



Dolne.  
W zakresie dróg publicznych gminy to zwiększamy wydatki majątkowe na zadania dotyczące 
przebudowy drogi gminnej w m. Marianów Sierakowski i o kwotę 25000,00zl. i zwiększamy również 
przebudowę drogi gminnej w m. Stefanów o kwotę 18000,00zł. 
W zakresie gospodarki gruntami i nieruchomościami to tutaj zmiany zostały dokonane na wskutek 
zmiany klasyfikacji budżetowej w realizacji zadania dotyczącego Urządzenia siłowni plenerowej w 
miejscowości Rogożewek w celu wspierania inicjatywy na rzecz lokalnego społeczeństwa w ramach 
funduszu soleckiego tego sołectwa jak również tutaj zwiększamy plan wydatków majątkowych w kwocie  
27000,00zl na wydatki inwestycyjne, dotyczy to zadania inwestycyjnego pod nazwą wykup gruntów w 
miejscowości Choinek. 
Jeśli chodzi o Administracje publiczną to jak wspomniałam zmniejszamy o kwotę 100tyś zł realizację 
zadania dotyczącego budowy budynku Urzędu Gminy.  
W zakresie Kultury fizycznej obiekty sportowe to również zmiany dotyczą zmian klasyfikacji budżetowej 
w zakresie siłowni plenerowej w miejscowości Rogożewek. Są to wszystkie zmiany, które zostały 
dokonane w Budżecie i Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Gostynin na rok 2019. 
Opinia Komisji: 
Połączone Komisje Finansów i Budżetu i Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 
Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
    Do punktu 11-go 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2019 rok. 
Opinia Komisji: 
Połączone Komisje Finansów i Budżetu i Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 
Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
    Do punktu 12-go 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek nr ewid. 74/7 i 106/16 położonych we wsi Miałkówek, gmina Gostynin. 
 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jak już wcześniej omawialiśmy na komisjach chciałbym 
podkreślić, że uchwały są potrzebne wnioskodawcom z uwagi na to w tej chwili nie mogą 
zabudować tych działek ani mieszkalnymi, a jednej działki wogóle, natomiast po podjęciu tej 
uchwały będzie rozpoczęta procedura planistyczna na koszt tylko i wyłącznie wnioskodawców. 
 
Opinia Komisji: 
 Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 
Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
    Do punktu 13-go 
Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa, uznanego za pomnik przyrody. 
 
Opinia Komisji: 
 Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 



Radnych obecnych w głosowaniu było – 15 
Uchwała została przyjęta – 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
      Do punktu 14-go 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia gruntów stanowiących działki o nr ewid:27/5 o pow. 0,0006 ha, 
27/6 o pow. 0,0350 ha, 28/2 o pow. 0,0141 ha, 33/1 o pow. 0,0158 ha, 111/1 o pow. 0,0322 ha, 114/3 o 
pow. 0,0164 ha, 164/1 o pow. 0,0121 ha, 164/2 o pow. 0,0021 ha położonych na terenie wsi Choinek 
gm. Gostynin z przeznaczeniem pod drogę gminną. 
 
Radny Janusz Brudnowski wyszedł z Sali. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado tutaj chcemy uporządkować 
przebieg drogi właśnie w Choinku na poszerzenie tej drogi istniejącej, mamy wiele przypadków, że są 
nasze drogi gminne o szerokości asfalt 3m, na które trudno jest dostać jakieś inwestycje dlatego 
potrzeba jest poszerzenia aby droga miała status drogi w przyszłości może publicznej. 
 
Opinia Komisji: 
 Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
    Do punktu 15-go 
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Gostynin do rozpoczęcia działań związanych z 
likwidacją spółki z ograniczona odpowiedzialnością pod firmą Zakład Komunalny w Solcu Sp. z o.o. z 
siedzibą w Solcu 
 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zanim przejdziemy do omawiania tego punktu chciałbym 
wnieść autopoprawkę do tego punktu, merytorycznie nie zmienia się nic w tym zakresie, natomiast 
w tytule samej uchwały chciałbym wprowadzić zmiany: do porządku zgłoszona była uchwała w 
sprawie rozwiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Komunalny w 
Solcu Sp. z o.o. z siedzibą w Solcu, proponuje zmianę tytułu uchwały w sprawie upoważnienia 
Wójta Gminy Gostynin do rozpoczęcia działań związanych z likwidacją spółki z ograniczona 
odpowiedzialnością pod firmą Zakład Komunalny w Solcu Sp. z o.o. z siedzibą w Solcu. 
Merytorycznie dalsza  treść uchwały pozostaje bez zmian. 
Temat Zakładu Komunalnego w formie spółki z o.o. to omawialiśmy już nie jeden raz, 
rozważaliśmy celowość powołania tej spółki w latach minionych, dyskusja nad powołaniem tej 
spółki trwała i różne pomysły w tym zakresie już zgłaszaliśmy, ja również zgłaszałem biorąc 
argumenty za i przeciw, wagą którą ważyły w tym kierunku, tym razem zrobiliśmy taką generalną 
analizę, Zastępca Pan Paweł Goliszek i Pani Skarbnik i ja osobiście i rzeczywiście widzimy duże 
korzyści zmian formuły tej spółki. Szczegóły przybliży Pan Paweł Goliszek jakie korzyści dla 
budżetu Gminy bo to jest najważniejsze dla środków publicznych które też wydajemy na ten cel. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: spółka jak Pan Wójt powiedział powstała kilka lat temu i głównie 
po to została przekształcona z zakładu budżetowego który wówczas istniał, głównym powodem 
przekształcenia tego zakładu w spółkę było umożliwienie spółce uczestniczenia w przetargach 
zewnętrznych. Przy tak dużej gminie, przy tak dużej liczbie prac do wykonania, budowlanych, 
remontowych i innych, wodociągowych i kanalizacyjnych spółka ma bardzo dużo pracy tylko na 
terenie gminy i nie musi posiłkować się robotami zewnętrznymi żeby prawidłowo ta spółka 
funkcjonowała, bo naszym zdaniem i tak ta spółka funkcjonuje prawidłowo pod względem 
zarządzania. Natomiast jeśli chodzi o finanse rozliczenia pomiędzy gminą, a spółką wyglądają z 
perspektywy tych 10 lat po analizie głównie z poprzedniego roku nie odbiega znacząco od lat 
poprzednich źle, z tego powodu myślę że spółka rozliczając się z gminą i odwrotnie wystawia 
faktury vatowskie czyli gmina musi dać pieniądze na zapłacenie vatu i ten vat jest przekazywany 
zgodnie z przepisami do Urzędu Skarbowego. Innym czynnikiem celotwórczym niepotrzebnym 
naszym zdaniem jest vat który powstaje nie tylko po rozliczeniu pomiędzy spółką, a gminą, a po 
rozliczeniu z spółką w swojej własnej działalności, dodatkowo spółka jako osoba prawna płaci 
podatek od osób prawnych czyli CIT, oprócz tego nie tak bardzo znaczący kosztem jest 



konieczność działania Rady Nadzorczej podkreślam że to nie jest tak bardzo znaczący koszt, ale 
również ten kosz występuje. Jeśli pozwolicie państwo Wójtowi na to, państwo w swojej uchwale nie 
decydujecie o rozwiązanie spółki tylko zezwalacie Wójtowi podjąć decyzje, bo takie jest prawo  w 
tym zakresie i jeśli zrobicie to państwo w swoim głosowaniu wówczas Wójt będzie podejmował 
decyzje co do czasu, co do terminu zakończenia działalności spółki. Myślę, że to będzie trwać co 
najmniej pół roku, może nawet i dłużej, może to potrwać nawet 8-10 m-cy. Spółka nadal będzie 
istniała, będzie spółką w likwidacji będzie zmieniana pieczątka, Pan Wójt będzie musiał wcześniej 
podpisać stosowny akt notarialny, że od tego momentu spółka będzie w likwidacji i nadal w takiej 
formie będzie istniała. Nie chcemy zlikwidować zakładu w ogóle, chcemy mieć zakład działający na 
rzecz gminy w zakresie również utrzymania wodociągów, kanalizacji i jej rozbudowy w zakresie 
dróg, być może, ale jeszcze do końca nie jest przeanalizowane, być może w zakresie  gospodarki 
odpadami komunalnymi itd., ale w formie jednostki już samorządowej budżetowej, dla przykładu 
podam Zarządu Dróg Powiatowych. Rozliczenie pomiędzy gminą, a tą firmą nową powstałą po 
zlikwidowaniu spółki nie wcześniej będzie polegało na tym, że Rada Gminy będzie przeznaczała 
stosowną formę jak największą by się chciało, żeby jak najwięcej dróg remontować, czy budować 
kanalizacje i inne potrzeby w zakresie infrastruktury zaspakajać mieszkańców, natomiast nie 
będzie w tych rozliczeniach żadnego vatu, nie będzie kosztów zbędnych czynników cenotwórczych  
które i tak musimy przekazywać do Urzędu Skarbowego, nam chodzi tylko i wyłącznie o 
oszczędności w tym zakresie, na pewno  w zakresie umów o pracę np. Pan Wójt nie będzie 
władny, aby ingerować kierownikowi temu zakładu w jego własną wizję tego zakładu, to Dyrektor 
będzie pracodawcą, będzie zatrudniał i ewentualnie zwalniał  pracowników jeśli będzie taka 
potrzeba, natomiast absolutnie nie Wójt. Nie widzimy innej potrzeby, innej wizji jak przejęcie, 
przejście wszystkich pracowników do nowego zakładu na warunkach podobnych do tych, które są 
w tej chwili. Oczywiście cały sprzęt, cały majątek spółki przejdzie na własność Gminy i nic nie 
będzie sprzedane absolutnie tak jak słuchy dochodziły do mnie, że ktoś coś będzie sprzedawał, 
absolutnie nie mamy takiego zamiaru i potrzeby, wręcz chciałoby się, aby tego sprzętu było jak 
najwięcej, aby nowa firma wykonywała prace na rzecz wszystkich mieszkańców gminy jeszcze 
więcej tych prac a na pewno mniejszym kosztem, dla przykładu powiem zlecając cokolwiek dla 
spółki, Wójt zlecając do spółki tak jak wcześnie powiedziałem rozlicza się fakturowo naliczanie 
podatku vat, czyli w koszt tej usługi wchodzi podatek vat, wchodzi zysk, koszty zakupu materiałów, 
kosztów pracy sprzętów itd. Od tego momentu gdzie nie będzie spółki, a będzie zakład jednostka 
samorządowa budżetowa będziemy jako gmina płacić temu zakładowi za paliwo, za ewentualną 
naprawę sprzętu za zakup materiałów, za pensje pracowników nie będziemy płacić żadnego vatu 
bo nie będzie rozliczenia pomiędzy nami, a nową firmą takiego rozliczenia którego musiało być  
przekazywane do Urzędu Skarbowego, rozliczać się będziemy a firma będzie z nami z Wójtem i 
Radą Gminy na podstawie miesięcznych sprawozdań i będziemy to kontrolować, badać, 
podkreślam że nie chcemy zlikwidować zakładu, chcemy zrobić ten sam zakład w innej formie 
żeby tylko i wyłącznie zaoszczędzić, już nie mówił o kwotach, które są bardzo duże, a rocznie jest 
to kilkaset tysięcy złotych, za te pieniądze można zrobić np. bardzo długie odcinki dróg.  
Radny marek Balcerzak: ja chciałbym jeszcze dodać o tych dodatkowo ponoszonych kosztach 
wielokrotnie mówiliśmy już w poprzednich kadencjach, chciałbym dodać jeszcze jedną rzecz na 
którą Pan Wójt i Pan Zastępca nie zwrócił uwagi, my jesteśmy jedyną gminą tutaj w okolicy która 
nie odzyskuje z tego tytułu, że nie mamy sprzedaży, ponieważ sprzedaż jest realizowana jako 
poprzez spółkę natomiast  my jesteśmy jako Gmina  inwestorem takich zadań jak wodno-
kanalizacyjne i od tych zadań przez wiele lat, wiele razy poruszał ten temat poprzedni Radny Pan 
Zygmunt Kieplin kiedy miał bardzo dobrą wiedze na ten temat nie odzyskaliśmy żadnych 
pieniędzy, powiem w ten sposób, w tym momencie realizujemy  więcej inwestycji, ale wskaże 
jedną inwestycje np. w Lucieniu, który koszt po przetargu jest ok 2,5mln, gdybyśmy mieli i mogli 
ten vat rozliczyć tej inwestycji to ta inwestycja dała by nam dochód 500 tysięcy dla budżetu. 
Mówimy o tak dużych środkach, wielokrotnie przy inwestycjach o wyższych kwotach jakie były my 
traciliśmy nawet do mln złotych rocznie, nie mówiąc o tym że dodatkowo płacimy vat, którego w 
części płacić nie będziemy. Także uważam że dobrze że taka propozycja od Urzędu została 
przedstawiona. 
Opinia Komisji: 
 Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 



Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
Prezes Zakładu Komunalnego Paweł Czarnecki: chciałbym poruszyć sprawę bardzo długo Pan 
Paweł Goliszek powiedział że nie będzie sprzedawany sprzęt, największym kapitałem są 
pracownicy, którzy pracują lat wiele, znają każdy odcinek sieci, każdy kawałek drogi znają 
wszystkie inwestycje i przede wszystkich chciałbym zachować ten kapitał ludzki  w tej przyszłej 
formie organizacyjnej jaki jest w tej chwili w spółce dopracowaliśmy się bardzo dobrych metod 
uważam je za dobre i w jakimś zrumieniu wzajemnie pracujemy. 
Przewodniczący Piotr Piotrowski: proszę o rozważne podejmowanie decyzji. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: chciałbym powiedzieć jeszcze wyraźniej, że Panie Prezesie nie 
wyobrażam sobie żeby było inaczej. 
Radna Jolanta Sulma: ja chciałabym się odnieść do tej sprawy, ponieważ na komisji żeśmy się 
wstrzymali od głosu bo było wiele niedopowiedzeń i baliśmy się tego podjąć z racji Solca i czynnika 
ludzkiego pracowników, ale skoro są takie oszczędności, skoro czynnik ludzki nie jest brany pod 
uwagę, rozmawiałam z Panem osobiście, z Panem Pawłem i nic złego nie powiedział, jest też tutaj 
pracownik, który tam pracuje Pan Marek, także my mieliśmy wielkie wątpliwości, ale skoro są takie 
oszczędności to bardzo życzymy dla przyszłych mieszkańców, aby te oszczędności przekładały się 
dla mieszkańców. 
Radny Marek Balcerzak: nie zgadzam się z koleżanką, że nie brany jest czynnik ludzki, 
wielokrotnie poruszaliśmy to na komisjach, wszyscy Radni zgodni byli że jest to ten kapitał ja 
dzisiaj biorę zapewnienie Pana Pawła i Pana Wójta że ten kapitał zostanie zachowany, że nie 
stracą, mam nadzieję że jeżeli tych  pieniędzy wygospodarujemy więcej to te pieniądze 
wygospodarowane przekażemy poprzez zakład budżetowy, będzie więcej pracy, czyli pracownicy 
powinni zarobić więcej, a może będzie trzeba zwiększyć zatrudnienie. 
Radna Jolanta Sulma: mi chodziło o ten czynnik ludzki a nie o zwalnianie pracowników, jak Pan 
Prezes powiedział tyle lat pracowali i wypracowali swoją ciężką pracą kawał dobrej roboty i takie 
przekształcanie na raz, było dla nas wielkim zapytaniem. 
Radny Kamil Balcerzak: ja tutaj odniosę się do słów Pana Marka jak i do Pani Radnej Jolanty, 
mianowicie my głosowaliśmy za, za przyjęciem tej uchwały oczywiście pod warunkiem ochrony 
tych pracowników i żeby zakończyć temat odnośnie sprawy kadrowe, bo jak podkreślił Pan Paweł 
zarówno na komisji, jak i dziś powierzając dalej  losy pracowników w ręce przyszłego Dyrektora, 
uchwała została podjęta pod warunkiem ochrony stanowisk pracy i tylko w kompetencji 
Kierownika, Dyrektora w zależności jak będzie nazwane to stanowisko w przyszłym wydziale, 
będzie zwalnianie, bądź przyjmowanie pracowników i ten czynnik był wątpliwy w naszym 
przekonaniu dlatego też wstrzymaliśmy się i mimo opinia komisji była pozytywna w tej chwili 
jednogłośnie podjęliśmy decyzje o tym, aby tą uchwałę przyjąć. 
Przewodniczący Rady Piotr Piotrowski: tym bardziej, że treść uchwały się zmieniła i tym bardziej 
za taką treścią uchwały jesteśmy jak najbardziej za. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado osobiście chcę Państwa 
zapewnić, że ten czynnik ludzki bierzemy pod uwagę ale w aspekcie takim że wykorzystania tych 
zasobów które są istniejące, ja zapewniam że nikomu krzywda się nie stanie. 
Przewodniczący Piotr Piotrowski: dziękujemy bardzo i trzymamy za słowo. 
Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja tylko powiem słowo, mam nadzieję i wiem, tutaj Pana Pawła znamy 
tyle lat jako Radni i wiem, że pracownikom krzywdę nie zrobi, ponieważ on będzie decydował jako 
Dyrektor, Kierownik tej jednostki który pracownik powinien pracować i myślę że będzie chciał aby 
tych pracowników mu przybyło.  
Prezes Zakładu Komunalnego Paweł Czarnecki: mówiąc o kapitale ludzkim nie biorę siebie pod 
uwagę ja mówię o pracownikach mi podległych  
Radna Elżbieta Tyszkiewicz: Panie Pawle ja mówię do Pana, większość Radnych a może i 
wszyscy Radni cieszymy się, że Pan jest i aby Pan był, obdarzyliśmy Pana zaufaniem jak i Pana 
Wójta i Pana Wice Wójta, także myślę że będzie dobrze. 
Prezes Zakładu Komunalnego Paweł Czarnecki: dziękuje za Państwa zaufanie. 
Przewodniczący Rady Piotr Piotrowski: ja chciałbym powiedzieć odnośnie komisji że treść uchwały 
się zmieniła i jesteśmy teraz za, także żeby było wszystko jasne. 
Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z Sali. 
 
 



 
   Do punktu 16-go 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących część 
działki nr 25/2 o pow. 15m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin. 
 
Opinia Komisji: 
 Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący krótko w ramach wyjaśnienia tj. blok 
dotyczący 4 uchwał podobnych treści, dotyczą tej samej działki w miejscowości Skrzany po byłej 
szkole gdzie mamy 6 kolatorów którzy wystąpili kiedyś z prośbą o zgodę na postawienie garaży 
blaszanych i taką zgodę otrzymali. Kończy się w tej chwili okres umowy dzierżawy tego gruntu pod 
ten garaż, są to garaże nie związane z gruntem, blaszaki postawione są na stopach. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
     Do punktu 17-go 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących część 
działki nr 25/2 o pow. 24m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
    Do punktu 18-go 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących część 
działki nr 25/2 o pow. 15m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
    Do punktu 19-go 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących część 
działki nr 25/2 o pow. 15m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
    Do punktu 20-go 
Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 
 
Radny Kamil Balcerzak: jeśli chodzi o Komisję Budżetu i Finansów to został wypracowany na 
ostatniej komisji wniosek dotyczący zabezpieczenia środków w budżecie na lata 2020-2021 na 
budowę sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Sierakówku – wniosek został 
zaopiniowany pozytywnie. Z takim wnioskiem wystąpiła strona Urzędu, mianowicie w tym roku nie 
został złożony wniosek o realizację tej inwestycji, tutaj Pan Wójt wystąpił z takim zapytaniem do 
Radnych czy Rada wyraża zgodę na  zabezpieczenie takich środków w budżecie na przyszły rok. 
Rada przychyliła się do tego wniosku, w związku z tym w formie wniosku został skonstruowany taki 
wniosek i pozytywnie zaopiniowany przez komisje jeśli chodzi o inwestycje 
Przewodniczący Rady Piotr Piotrowski ogłosił 5 minutową przerwę. 
Przewodniczący Rady Piotr Piotrowski po przerwie wznowił obrady. 
Na Sali posiedzeń nie ma Radnych: Nowackiego ,Brudnowskiego, Wasińskiego, Balcerzaka  



 
Do punktu 19-go 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę na okres 5 lat gruntów stanowiących część 
działki nr 25/2 o pow. 15m2 we wsi Skrzany gm. Gostynin. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 11 
Uchwała została przyjęta – 11 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
Wrócił Radny Kamil Balcerzak. 
 
Do punktu 21-go 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: 
Pierwsza Pani Radna Ewa Michalska w sprawie przejęcia na własność działek  poszerzenia pod 
zmiany przebiegu drogi Bab Dolnych, poprosiliśmy właścicieli działek, rozmawialiśmy z Panem 
Wójtem i właścicielami i ustaliliśmy kwotę za którą Gmina mogłaby te działki przejąć, jest to cena 
do przyjęcia nie mniej chodzi o aspekty formalne bardziej prawne z uwagi na to że niektórzy 
właściciele tych działeczek przeznaczonych pod przebieg nowej drogi prawdopodobnie pobrali 
jakieś kredyty i są zabezpieczenia bankowe, aktualnie właściciele czynią  starania żeby te 
zabezpieczenia bankowe zdjąć hipoteczne. Rozmawiałem telefonicznie z jednym z tych Panów, 
nie udało mu się jeszcze załatwić, inny Pan był u mnie w Urzędzie Gminy i też nie udało mu się 
załatwić, czekamy jeśli im się powiedzie to będziemy dalej działać, nie możemy przejąć gruntów z 
obciążeniami. Jeśli chodzi o przystanek to ławka na przystanku będzie naprawiona w przyszłym 
tygodniu. Jeśli chodzi o naprawę drogi we wsi Wrzącej, ogólnie powiem że w przyszłym m-cu 
poprawimy tą drogę i Pani Radna wie jaka jest tam sytuacja prawna, ale poprawimy tą drogę. 
Pan Radny Solarski wodociąg, mamy projekt budowlany tego wodociągu i jest to długość 
wodociągu ok 150 m.b. nie jest to wielka inwestycja, wg. kosztorysu z ubiegłego roku jest to ok 
51tyś.zł. z Panią Skarbnik konsultowaliśmy się i Pani skarbnik widzi jakieś możliwości finansowe 
realizacji tej inwestycji przedstawimy na następną komisję Rozwoju Gospodarczego temat do 
dyskusji i na sesji, decyzja będzie należała do Państwa Radnych, my widzimy taka możliwość. 
Pani Radna Tyszkiewicz droga Podgórze będzie realizowana, mamy podpisaną umowę i do końca 
września ma być realizowana, nie będziemy wchodzić w kompetencje wykonawcy kiedy dokładnie, 
mamy termin i będziemy się tego trzymać. 
Pani Radna Dan-Liberadzka posprzątać śmieci, w tym tygodniu podjedziemy i posprzątamy 
śmieci, pobocza wykosić, w przyszłym m-cu to zrobimy. 
Pan Radny Penkala kruszywo na bieżące utrzymanie dróg, odcinek drogi gminnej z posesji 
gminnej, uzupełnić zadolenia, obiecuję że w przyszłym m-cu, możliwe że na nawet na początku  
m-ca to zrobimy. 
Pan Radny Balcerzak bieżące utrzymanie dróg, chodziło że tylko wzdłuż dróg asfaltowych zostały 
wycięte zakrzaczenia to też obiecujemy, że w przyszłym m-cu postaramy się, może nie wszystkie 
ale zdecydowano jeszcze przy drogach nie utwardzonych tych zakrzaczeń zlikwidować. 
Pani Radna Sulma informacja na temat gospodarki odpadów komunalnych i co dalej, proszę Panią 
Radna i wszystkich Radnych z uwagi na to, że 3 września odbędzie się Posiedzenie Walnego 
Zgromadzenia wszystkich członków Związku Gmin Regionu Płockiego, chcielibyśmy Państwu 
przedstawić na komisji Rozwoju Gospodarczego i może innej komisji i Sesji Rady Gminy na 
następnej jeśli Pani pozwoli będziemy mieli jeszcze dużo więcej wiadomości, aby w pełni państwu 
przekazać. Jeśli chodzi o most powiatowy będący własnością powiatu, oczywiście znam sprawę i 
faktycznie most jest w bardzo złym stanie technicznym, w przyszłym tygodniu wytyczymy 
stosowne pismo do Starostwa, ale już wstępnie rozmawiałem na ten temat i poproszę o konkretne 
spotkanie Pana Starostę i Pana Kierownika Zarządu Dróg Powiatowych i Pana Wójta żebyśmy 
bardziej konkretne stworzyli decyzje i omówimy ten temat. Wyrównanie i podgruzowanie drogi w 
miejscowości Kiełpieniec – w przyszłym m-cu będzie to uzupełnione. W sprawie drogi 64 Pani 
Radna powiedziała że w styczniu 2018r było składane pismo, na dzień dzisiejszy nie znam jeszcze 
tego pisma ale zapoznam się z nim, proszę Panią Radną aby umożliwić mi odpowiedz na piśmie, 
dlatego że bardziej muszę się z tym wszystkim zapoznać. 
Pan Radny Wasiński uzupełnić brakujące tabliczki informacyjne– uzupełnimy w przyszłym m-cu. 
Pani Radna Kędzierska naprawa drogi powiatowej od drogi wojewódzkiej do szkoły w Teodorowie, 



znam ten temat i ta droga wymaga jak najszybszej naprawy, ale moim zdaniem nie jest 
wystarczająca naprawa typu łatanie dziur, tam trzeba moim zdaniem położyć nawierzchnie 
asfaltową nową na tym wszystkim, oczywiście oprócz pisma które złożymy w przyszłym tygodniu 
do Powiatu, będziemy też rozmawiać, ale wstępnie też rozmawiałem ze Starostą, rozmawialiśmy 
też z Panem Wójtem na ten temat i  Nadleśniczym, wiąże się to z tym, że Pan Nadleśniczy w 
latach 2021-2022 chciałby wykonać drogę przez las za jeziorem długości 4km tam będą jeździły 
bardzo ciężkie samochody tą drogą i w związku z tym droga ta ulegnie dewastacji, dlatego 
rozmawialiśmy z Nadleśniczym że być może, ale jeszcze nie są podjęte żadne decyzje, natomiast 
podjęty jest temat przez Nadleśniczego droga nie jest bardzo długa koszt nie jest olbrzymi, 
chciałoby się żeby wykonać nakładkę nowego dywanika asfaltowego w przyszłym roku przy 
udziale finansowym ¼ Gminy, ¼ Nadleśnictwa, połowa Starostwo, czy tak będzie to tak się okaże, 
ale na pewno takie starania będziemy czynić. 
Jeśli chodzi o lustra w Nagodowie i Rumunkach to też proszę o umożliwienie odpowiedzi pisemnej, 
ponieważ musze zapoznać się z tym tematem bliżej jak my to widzimy, czy to jest możliwe i w 
jakim czasie.  
Na temat konkursu Pani Radna Kędzierska mówiła i jeśli mogę poprosić Pana Dyrektora 
odpowiedz bo ja nie znam tematu. 
Dyrektor GCKiTW Cezary Szymczak: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja chciałbym 
podziękować za zaproszenie na tą Sesję, z tego tytułu mam zaszczyt, że po raz pierwszy brać 
udział z racji powołania Pana Wójta mnie na to stanowisko z dniem 11 lipca, wiadomo że takim 
priorytetowym zadaniem wydarzenia w najbliższym czasie są dożynki gminne, XII Gminne Dożynki 
Ekologiczne  i w kilka dni po powołaniu na to stanowisko podjąłem wszelkie czynności 
organizacyjne zarówno związane z częścią oficjalną poprzedzona uroczystą mszą święta, w 
tegoroczne dożynki jak na pewno państwo wiecie odbędą się w Lucieniu, ale również czynności 
związane z częścią artystyczną zakończoną zabawą taneczna dla wszystkich przybyłych i z racji 
tego że jak przyszedłem do Gminnego Centrum Kultury dowiedziałem się że od wielu lat był 
organizowany tzw „Malarski Plener u Wójta” i jak również „Gala Operowo-Operetkowa” w Lucieniu, 
miały one miejsce najczęściej na przełomie czerwca i lipca, w tym roku się one nie odbyły 
emitowane były ze zmianą na stanowisku Dyrektora i chcąc odpowiedzieć na  to zapytanie Pani 
Radnej ja ze swojej strony dołożę wszelkich starań żeby uczniowie zostali wynagrodzeni za swój 
trud włożony za przygotowanie prac do tego konkursu. Z wykształcenia jestem pedagogiem i 
wieloletnim nauczycielem także wiem ile starań trzeba włożyć w przygotowanie młodzieży w ten 
trud związany z wychowaniem, czy rozwijaniem talentów wśród uczniów w tym przypadku talentów 
plastycznych, malarskich, dlatego rozmawiałem z Panem Wójtem i Panią Sekretarz na ten temat w 
sprawie tego wydarzenia i na tą chwilę nie podjęliśmy żadnej decyzji, dlatego że terminowość 
związana z realizacją Gminnych dożynek przede wszystkim oparta na pozyskaniu podmiotów w 
sprawie podmiotów artystycznych przyczyniła się do odłożenia decyzji w tej sprawie, ale ze swojej 
strony mogę zapewnić że takie wydarzenie kulturalne na takim wysokim poziomie jakie miało 
miejsce w poprzednich latach nie będzie zakończone, tylko wręcz przeciwnie na pewno w 
przyszłym roku będzie miało miejsce. Jeśli chodzi o roztrzygnięcie tego konkursu w jakiej formie i 
kiedy i gdzie będziemy chcieli to ustalić i przekazać do wiadomości. 
Pani Sekretarz Marzena Bulińska: ja chciałabym uzupełnić wypowiedz Pana Dyrektora, posiadam 
wiedzę od Pana Wójta w tym roku w ogóle nie była planowana Gala Operowo-Operetkowa, miał 
być festiwal Moniuszkowski  na który GCK złożyło wniosek i nie otrzymało dotacji i zrezygnowało z 
festiwalu, natomiast jeśli chodzi Plener Malarski zostały podjęte rozmowy w sprawie nawiązania 
kontaktu z malarzami, takimi którzy by zachowali poziom dotychczasowy ponieważ tak się zdarzyło 
że byli to starsi ludzie Pan Syta zmarł, drugi Pan też zmarł, następny Pan Balcerzak jest w wieku 
podeszłym i jak gdyby nie może uczestniczyć w tym plenerze. Konkurs został ogłoszony, 
aczkolwiek Pan Wójt powiedział  że w następnym roku odbędzie się zarówno jedna i druga 
uroczystość z zachowaniem dotychczasowego poziomu bo na takim poziomie Panu Wójtowi jak 
najbardziej zależy. 
Pan Radny Lemański przepust w Gorzewie co dalej – z panem Radnym oglądaliśmy ten przepust, 
ale nie chodzi o przepust tylko chodzi o uniemożliwienie spływu wody opadowej na łąkę jednego z 
właścicieli nieruchomości, dojechaliśmy z Panem Prezesem Zakładu Komunalnego obejrzeliśmy 
temat, Pan Prezes obejrzał i zastosowana została ode mnie  prośba do Pana Prezesa, aby się tym 
zajął się tematem w sensie odwodnienia tego. Sprawa nabrała biegu. 
Prezes Zakładu Komunalnego Paweł Czarnecki: rozmawiałem z Panem Pawłem i zapisałem sobie 



że do 12 września będę chciał to zrobić, mamy telefon do tego mieszkańca, rozmawialiśmy z nim 
aby zrobić pod jego oczekiwania. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: jeśli chodzi o zamontowanie lampy na słupie to też z panem 
Radnym rozmawialiśmy w terenie na ten temat, na ten moment jeszcze nie umiem Panu 
powiedzieć kiedy ta lampa będzie, proszę abym na piśmie mógł to zrobić, w przyszłym tygodniu 
odpowiem na piśmie. 
Kiedy będzie wykonywana droga w Gorzewie ta sama odpowiedz co wcześniej to do 30 września 
wykonawca ma termin, w obu przypadkach koszt budowy tej drogi jest ok 180tyś zł. 
Pan Radny Nowacki chodziło o drogi o zamianę dróg z Nadleśnictwem, też proszę, abym mógł 
odpowiedzieć pisemnie dlatego że, tak jak wcześniej Państwu mówiłem na poprzedniej Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, za na przyszłą komisję na przeszłą Sesje przygotujemy taki plan 
naprawczy budowy, remontu, przebudowy dróg, zamiana dróg też w tym będzie się mieścić, na 
marginesie powiem, że też rozmawialiśmy z Panem Nadleśniczym w tej sprawie w Urzędzie 
Gminy Gostynin i jest przychylny tylko musimy stosowne kroki takie prawne podjąć 
Pan Mirosław Nowacki: są duże różnice geodezyjne i robimy drogę czy też naprawiamy nie na 
swoim gruncie. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: posiadamy drogi które są gminne a będące własnością gminy, 
które przebiegają przez las, a nadleśnictwo posiada tez drogi które są drogi które są ich  
własnością, a przebiegają np. na skraju lasu, więc trasą są te drogi które przebiegają na skraju 
lasu niekonieczne, a bardziej są potrzebne takie drogi które przebiegają przez środek lasu. W tym 
temacie będziemy czynić starania żeby dokonać zamiany dróg i Pan Nadleśniczy twierdzi że pod 
względem wartości tych dróg musi być wartość podobna zbliżona ponieważ ich dyrekcja stawia 
takie warunki, są też trudności natury formalnej, prawnej takie, że np. u Pani Radnej Sulmy byłaby 
droga, którą chętnie byśmy prawdopodobnie Rada Gminy pozwoliłaby przekazać do Nadleśnictwa, 
ale droga nie jest własnością gminy tylko jest samoistny posiadacz, niektóre rzeczy musimy 
dopracować w takim sensie, że złożyć wniosek do Sądu o zasiedzenie i dopiero wtedy, nie jest to 
wszystko takie oczywiste ale my też widzimy taka potrzebę z Panem Wójtem. 
Pan Radny Piotrowski: chodzi o zakrzaczenia, troszkę już działaliśmy w tym temacie, ale zgadzam 
się że za mało, w przyszłym m-cu mówię o naszych drogach gminnych postaramy się poprawić 
sytuację z Zarządem Powiatowym będziemy  rozmawiać i napiszemy pismo w tej sprawie przy tej 
okazji chce podkreślić, ze współpraca z Zarządem Dróg Powiatowych ja oceniam w ciągu mojej 
pracy 2 – miesięcznej układa nam się bardzo dobrze, są to odpowiedni ludzie na odpowiednim 
miejscu jeśli chodzi o kierownictwo Zarządu Dróg Powiatowych. 
Pan Radny Murawski: w przyszłym m-cu trochę poprawimy, chodziło o poprawienie, to nie jest 
długi odcinek i niecały jest do poprawy, znam ten temat i jest pilna potrzeba naprawy i obiecuję że 
w przyszłym m-cu poprawimy stan drogi, nie zrobimy asfaltu ale poprawimy stan drogi. 
 
 
Do punktu 22-go 
Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji. 
- głosowanie: 
Radni pozytywnie zaopiniowali protokół z poprzedniej sesji. Radni do protokołu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 14 
Protokół została przyjęty – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 23-go 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: w tym punkcie chciałbym państwu bardzo podziękować za takie 
podejście rzeczowe dla mieszkańców Gminy, na tym jak dzisiaj państwo głosowaliście 
jednogłośnie we wszystkich sprawach jednogłośnie w zależności od liczby Radnych aktualnie 
będących na posiedzeniu Sesji gdzie uzyskaliśmy nie my, nie państwo tylko mieszkańcy i 
obiecujemy że będziemy pracować nadal z największym wysiłkiem dla dobra mieszkańców i przy 
państwu pomocy ta współpraca będzie przyjemna i pożyteczna. 
Sołtys wsi Bielawy: chciałbym się zwrócić do Urzędu jak i do Rady o umożliwienie zrobienia wodociągu 
na odcinku 150m tam była studnia 150-200m została zdewastowana przez mieszkańców, zasypano ją i 
wody nie mają, chodzą do sąsiadów po wodę do jedzenia, na umycie. Proszę, aby Rada pozytywnie 
załatwiła moją prośbę. 



Sołtys: ja chciałbym zgłosić obcinanie dróg, już teraz autobusy zaczną jeździć, a zakrzaczenia i zielsko 
wchodzą na drogi i proszę o podjęcie takich działań w tym kierunku. Druga sprawa chciałbym, aby 
uzupełnić tabliczki informacyjne, już drugi rok i cześć ma uzupełnione, a część jeszcze nie ma. 
Sołtys wsi Górki: to już powiedział kolega, ja również chciałbym zgłosić bo by nie mamy żadnych 
tabliczek, a pod koniec m-ca karetka jeździła, a wieś jest rozległa i nie wiedzieli do kogo ma przyjechać, 
chciałbym aby to przyspieszyć. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek; sukcesywnie będziemy zakładać. 
Sołtys wsi Miałkówek:i Budy Lucieńskie: chciałabym zapytać czy jest jakaś realna szansa, aby podjąć 
rozmowy z Nadleśnictwem i Zarządem Dróg Powiatowych aby pociągnąć ścieżkę rowerową i chodnik w 
Miałkówku wzdłuż jeziora zapewne przyczyni się to do atrakcyjniejszej ceny okrąglaków, które chce 
Gmina sprzedać, więc może teraz zaoszczędzimy kilkaset tysięcy jak nie będzie vat przekazywany do 
Urzędu Skarbowego te pieniądze mają iść na inwestycje to proszę bardzo abyście się Państwo nad tym 
głęboko zastanowili. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Piotrowski: słuszna uwaga. 
Radna Renata Kędzierska: ja chciałabym podziękować za skuteczne działanie Urzędu i pomoc Pana 
Pawła Goliszka w oczyszczeniu poboczy w miejscowości wsi Krzywie przy drodze powiatowej, 
mieszkańcy są bardzo wdzięczni – dziękuję bardzo. 
Dyrektor GCKiTW Cezary Szymczak: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni państwo, ja 
chciałbym powiedzieć kilka słów o mojej działalności, pracy o mojej wizji i pomysłach, ale przede 
wszystkim chciałbym nawiązać do organizacji gminnych dożynek, które będą miały miejsce w Lucieniu. 
Szanowni państwo z tego tytułu chciałbym zaprezentować, powstały już plakaty dożynkowe, jutro na 
spotkaniu z Sołtysami będą przekazane. Wszystko rozpoczyna się mszą świętą w kościele w Lucieniu, 
gwiazdą wieczoru będzie Pani Izabela Trojanowska znana piosenkarka i aktorka, będzie również Pan 
Paweł Pilichowicz z zespołem, będzie to koncert muzyki na żywo. Dostałem zapytania dlaczego akurat 
te podmioty artystyczne występujące a nie inne, chciałbym wyjaśnić że przede wszystkich zostało to 
podyktowane tym związane z terminami, ja ze swojej strony kontaktowałem się z wieloma zespołami 
przede wszystkim muzyki disco polo ta która najczęściej trafia na tego typu imprezach, niestety 
wszelkie terminy były już zarezerwowane, poinformowano mnie ze należy z wyprzedzeniem rocznym, a 
przynajmniej kilku miesięcznym już takie terminy rezerwować. I z racji tego że w tym roku już nie odbyły 
się takie wydarzenia jak Gala Opero-Operetkowa, Plener Malarski u Wójta uznałem, że tegoroczne 
święto plonów powinno być bogate z taką szeroką ofertą skierowana do wszystkich mieszkańców, stąd 
oprócz fantastycznych w mojej ocenie i ocenie państwa wykonawców będzie cała gama, atrakcji dla 
dzieci dla dorosłych, będzie również gwiazda disco polo The Brothers. Jak Pan Wójt powiedział w 
sprawozdaniu wiele już tych czynności zostało dokonanych i spraw porządkowych, ale jeszcze wiele 
przed nami, dlatego z tego miejsca proszę Szanownych Państwa Radnych o zaufanie, bo bez tego 
naprawdę nie będzie łatwo współpracować, prowadzić tą działalność, tak jak wcześniej wspomniałem 
nie jest  mi daleki rozwój dzieci i młodzieży, przez wiele lat pracowałem w różnych placówkach 
oświatowych i szkołach, ale również w Gminnych Ośrodkach Kultury na terenie Gminy Słupno, na 
terenie Gminy Stara-Biała, Gminy Radzanowo, Gminy Sierpc, z tymi wszystkimi ośrodkami, szkołami 
nadal mam kontakt i współpracuje i w związku z tym chociażby Dyrektorzy tych szkół w których 
pracowałem czekają na ofertę edukacyjną, chciałbym tutaj m.in. stworzyć coś w postaci Zielonej szkoły  
na terenie Gminnego Ośrodka Kultury, czy chociażby zimowisko w postaci lodowiska i innych wielu 
atrakcji. Dlatego jeszcze raz bardzo proszę o zaufanie, a wydaje mi się, że za rok o tej porze Państwo 
będą przekonani, że warto było zainwestować. 
Wrócił na salę posiedzeń Radny Janusz Brudnowski. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: chciałbym w imieniu Pana Wójta  zaprosić Państwa Sołtysów i 
przypomnieć o jutrzejszym spotkaniu o 13.30 w szkole w Lucieniu będzie lekcja Pana Mecenasa na 
temat funkcjonowania Gminy, praw i obowiązków sołtysów i bardzo proszę wszystkich o przybycie ja 
również chętnie posłucham, mimo, że mam spore doświadczenie samorządowe, ale chętnie posłucham 
być może nowości, serdecznie zapraszam, jednocześnie deklaruje w imieniu Pana Wójta i swoim 
jeszcze większą chęć współpracy, rozmawiania z Radnymi, nie zaskakiwania Państwa Radnych na 
komisjach czy na sesjach różnymi pomysłami i do prowadzenia rozmów i podejmowania decyzji. 
 
 
 
 
 



    Do punktu 24-go 
Zakończenie obrad Sesji.  
Zakończono o godz. 11.35 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski podziękował wszystkim i zamknął obrady. 
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